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Παναγιώτης Λιαργκόβας*

*Πρόεδρος του ΚΕΠΕ 
και του Εθνικού Συμ-
βουλίου Παραγωγι-
κότητας, καθηγητής 
Πανεπιστημίου Πελο-
ποννήσου

Tην Τετάρτη 15 Σεπτεμ-
βρίου στις 10:00 π.μ. η 
πρόεδρος της Ευρωπα-
ϊκής Επιτροπής, Ούρ-
σουλα φον ντερ Λάιεν, 
εκφώνησε την ετήσια 
ομιλία της για την κατά-
σταση της Ευρωπαϊκής 
Ενωσης (SotEU speech). 
Η ομιλία αυτή είναι ιδιαί-
τερα σημαντική, καθότι 
δίνει μια πρώτη ιδέα για 
το τι θα επακολουθήσει 
στους επόμενους μήνες. 
Ηταν ίσως από τις λί-
γες φορές τα τελευταία 
χρόνια που, ακούγοντας 
την ομιλία, ένιωσα ταυ-
τόχρονα ανακούφιση 
και ικανοποίηση γιατί 
διέκρινα μια ωριμότητα 
και αποφασιστικότητα 

από την επικεφαλής της 
Ευρωπαϊκής Επιτροπής.

Η Ε.Ε. φαίνεται να μα-
θαίνει από τα λάθη της 
και να αναγνωρίζει τις 
αδυναμίες της. Θα στα-
θώ σε ορισμένα μόνο 
από τα στοιχεία της 
ομιλίας της που αφο-
ρούν άμεσα και τη χώρα 
μας. Πρώτα-πρώτα, στο 
θέμα της αντιμετώπισης 
της πανδημίας. Εδώ, 
σε αντίθεση με τις άλ-
λες κρίσεις (οικονομική, 
μεταναστευτικό), η Ε.Ε. 
έδειξε ότι έχει γρήγορα 
αντανακλαστικά: πάνω 
από το 70% των ενηλί-
κων στην Ε.Ε. έχουν εμ-
βολιαστεί πλήρως. Ηταν 
η μοναδική περιφέρεια 
που μοιράστηκε το ήμισυ 
της παραγωγής εμβολί-
ων της με τον υπόλοιπο 
κόσμο. Διέθεσε περισ-
σότερες από 700 εκα-
τομμύρια δόσεις στους 
Ευρωπαίους πολίτες και 
περισσότερες από 700 
εκατομμύρια δόσεις 

στον υπόλοιπο κόσμο, σε 
περισσότερες από 130 
χώρες, δείχνοντας έτσι 
τον παγκόσμιο ηγετι-
κό ρόλο που μπορεί και 
πρέπει να παίξει η Ε.Ε. 
Εβαλε τις βάσεις για την 
ενίσχυση της ετοιμότη-
τας και ανθεκτικότητας 
της Ε.Ε. στον τομέα της 
υγείας, ανακοινώνοντας 
επενδύσεις ύψους 50 
δισ. ευρώ έως το 2027, 
ώστε κανένας ιός δεν 
θα μπορεί να μεταβά-
λει μια τοπική επιδημία 
σε παγκόσμια πανδημία.

Δημιούργησε το Next 
Generetion EU, που 
παρέχει στήριξη στους 
εργαζομένους, τις επι-
χειρήσεις και τους πολί-
τες στην αντιμετώπιση 
των κοινωνικών και οι-
κονομικών συνεπειών 
της πανδημίας. Το απο-
τέλεσμα είναι εμφανές: 
την προηγούμενη φορά 
χρειάστηκαν 8 χρό-
νια για να επανέλθει το 
ΑΕΠ της ευρωζώνης 

στα προ κρίσης επίπεδα.

Αυτή τη φορά αναμέ-
νεται ότι 19 χώρες θα 
επανέλθουν στα προ 
πανδημίας επίπεδα φέ-
τος, ενώ οι υπόλοιπες θα 
ακολουθήσουν αμέσως 
μετά. Η ανάπτυξη στη 
ζώνη του ευρώ ξεπέρα-
σε τόσο τις ΗΠΑ όσο και 
την Κίνα το τελευταίο 
τρίμηνο. Στην Ελλάδα 
συμβαίνει κάτι αντίστοι-
χο καθώς αναθεωρού-
νται συνεχώς προς τα 
πάνω όλες οι εκτιμήσεις 
εγχώριων και διεθνών 
οργανισμών, φτάνοντας 
μέχρι και το 8%. Πολύ 
σύντομα θα δούμε αλ-
λαγές στο τεχνολογικό 
τοπίο της Ε.Ε. και της Ελ-
λάδας. Η Ευρώπη σκο-
πεύει να δημιουργήσει 
ένα οικοσύστημα υπερ-
σύγχρονων ευρωπαϊκών 
μικροτσίπ, τα οποία εί-
ναι απαραίτητα για τη 
λειτουργία όλων των 
σύγχρονων συσκευών: 
από έξυπνα τηλέφωνα 

και ηλεκτρικά σκούτερ 
έως τρένα ή ολόκλη-
ρα έξυπνα εργοστάσια. 
Ετσι, θα σταματήσει την 
εξάρτησή της από την 
Ασία, αναπτύσσοντας 
νέες αγορές για την ευ-
ρωπαϊκή τεχνολογία.

Η πρόεδρος της Ευρω-
παϊκής Επιτροπής ανα-
φέρθηκε επίσης στη 
βούλησή της να επι-
σφραγίσει την ιστορική 
παγκόσμια συμφωνία 
σχετικά με τον ελάχιστο 
συντελεστή φορολογίας 
επιχειρήσεων. Οπως είπε 
χαρακτηριστικά: «Η κατα-
βολή ενός δίκαιου ποσού 
για φόρους δεν αποτελεί 
μόνο ζήτημα δημόσι-
ων οικονομικών, αλλά 
κυρίως ζήτημα Δικαιο-
σύνης». Η κίνηση αυτή 
έχει τεράστια σημασία 
για την Ελλάδα, καθώς 
η χώρα μας φορολογεί 
τις επιχειρήσεις περισ-
σότερο από άλλες χώρες 
τόσο εντός της Ε.Ε. (π.χ. 
Ιρλανδία, Κύπρος) όσο 

και εκτός (π.χ. φορολο-
γικοί παράδεισοι). Ενας 
ελάχιστος φόρος δεν θα 
εμποδίζει την κινητικότη-
τα και την κερδοφορία 
των κεφαλαίων, αλλά 
θα στηρίξει την ποιότητα 
των υποδομών, την κοι-
νωνική ασφάλιση και τα 
εκπαιδευτικά συστήματα.

Τέλος, η Ούρσουλα φον 
ντερ Λάιεν ανέφερε ότι 
το 2022 θα είναι έτος 
αφιερωμένο στους νέ-
ους. Γι’ αυτούς, θα προ-
σφέρει ένα νέο πρόγραμ-
μα - το ALMA. Το ALMA 
θα δώσει στους νέους τη 
δυνατότητα να αποκτή-
σουν προσωρινή εργασι-
ακή εμπειρία σε ένα άλλο 
κράτος-μέλος, ώστε 
να ζήσουν μια εμπειρία 
σαν το Erasmus. Για να 
αναπτύξουν ικανότη-
τες, να δημιουργήσουν 
δεσμούς και να διαμορ-
φώσουν τη δική τους 
ευρωπαϊκή ταυτότητα.

ΑΝΑΛΥΤΗΣ
ΕΒΔΟΜΑΔΙΑΙΑ 
ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ 

 ΤΗΣ ΚΑΒΑΛΑΣ
Τηλ. 2510 231 033 
Fax: 2510 230 377  

e-mail: info@enachannel.gr

ΙΔΙΟΚΤΗΣΙΑ 
Διάσταση Ο.Ε. 
ΕΚΔΟΤΗΣ

Ελευθέριος Κουκουτίνης

ΑΡΧΙΣΥΝΤΑΞΙΑ 
Ελευθέριος Κουκουτίνης 

 
ΓΡΑΦΟΥΝ

Απόστολος Ατζεμιδάκης, Μαρία 
Παπάζογλου, Χριστίνα Νεφραίμ, 

Τζούλια Βασιλείου, Γιαννης 
Χ’εμμανουήλ, Κώστας Παπακοσμάς,  

Παναγιώτης Πυλιώτης, Τάσος 
Μπερμπατάκης

ΣΥΝΔΡΟΜΕΣ
Ιδιωτών       60€ + 
ΦΠΑ
Ε.Π.Ε. & Α.Ε. - Τράπεζες    90€ + ΦΠΑ
Σωματείων- Συλλόγων       150€ + ΦΠΑ
Ενώσεων & Οργανισμών   500€ + ΦΠΑ
Δήμων-Κοινοτήτων            1200€ + ΦΠΑ
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Η ΑΠΟΨΗ
Η Ευρώπη προχωρά, η Ελλάδα επιταχύνει

Η εφημερίδα 
“ΑΝΑΛΥΤΗΣ”

δικαιούται 
δημοσιεύσεις του 

Δημοσίου

Με την υπ’ αρ. 
13289/2015 ΦΕΚ Β 
1716 – 17.08.2015   

απόφαση του 
Υπουργού 

Επικρατείας, 
η εφημερίδα 
“ΑΝΑΛΥΤΗΣ” 

περιλαμβάνεται 
στην λίστα των 
εβδομαδιαίων 
νομαρχιακών 
εφημερίδων 

που έχουν την 
δυνατότητα 

καταχώρησης 
δημοσιεύσεων του 

δημοσίου.
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Γράφει 
ο ΓΙΑΝΝΗΣ ΠΟΛΙΤΗΣ

Τηλεφώνησα το μεση-
μέρι της προηγούμενης 
Δευτέρας στη συμβολαι-
ογράφο μου. Συζητού-
σαμε εδώ και δύο χρό-
νια να μεταβιβάσω το 
σπίτι μου στο νησί και τα 
αγροτεμάχια στα παιδιά 
μου. 

Και όλο το καθυστερού-
σα, περιμένοντας την κα-
τάλληλη στιγμή. Μόλις 
άκουσα ότι μέχρι το ποσό 
των 800.000 ευρώ η γο-
νική παροχή είναι δωρε-
άν, έσπευσα. Η απάντηση 
της συμβολαιογράφου 
ήταν η εξής: «Θα σε προ-
γραμματίσω μετά από 
τέσσερις μήνες, γιατί από 
το πρωί έχουν σπάσει τα 
τηλέφωνα. Ολοι τώρα 
θα τρέξουν να μεταβιβά-
σουν τις περιουσίες στα 
παιδιά τους».

Είναι στ’ αλήθεια μεγάλο 
το καλάθι με τις παροχές 
που μοίρασε ο πρωθυ-
πουργός από τη Θεσ-
σαλονίκη. Οποια κριτική 
κι αν γίνει σε επιμέρους 
θέματα, η αλήθεια δεν 
αλλάζει. Διάβασα και ξα-

ναδιάβασα τα ποσά και 
μου θύμισαν εκείνες τις 
καλές ημέρες της δεκα-
ετίας του ’80 που η μία 
παροχή διαδεχόταν την 
άλλη. 

Εχοντας συνηθίσει με μια 
δεκαετία στα μνημόνια 
να διαβάζω και να ακούω 
μόνο για περικοπές, δεν 
κρύβω ότι ανησύχησα. 
Εκανα τον λογαριασμό 
και αναρωτήθηκα πού 
θα βρει όλα αυτά τα λε-
φτά ο Μητσοτάκης, για 
να τα επιστρέψει στην 
κοινωνία. Δεν φύτρωσαν 
ξαφνικά χρήματα μέσα 
στην πανδημία, ώστε να 
αρχίζουμε να ξηλώνουμε 
με τον έναν ή τον άλλο 
τρόπο το πουλόβερ που 
με κόπο και αίμα έραψαν 
οι μνημονιακές κυβερ-
νήσεις του ΠΑΣΟΚ, της 
Ν.Δ. και του ΣΥΡΙΖΑ.

Ζήτησα από τους ειδι-
κούς να μου εξηγήσουν 
αν αυτή η νέα εξίσωση 
που δημιουργείται από 
τις παροχές και τα επι-
δόματα της παρατεταμέ-
νης πανδημίας στο τέλος 
επιλύεται ή αν θα οδηγή-
σει τη χώρα σε νέες περι-
πέτειες. Και μου απάντη-

σαν όλοι το ίδιο: «Μόνο 
αν υπάρξει έκρηξη ανά-
πτυξης την επόμενη δι-
ετία μπορεί η ελληνική 
οικονομία να καταφέρει 
να περάσει στο επόμενο 
πιο ψηλό σκαλοπάτι». 
Ενα πράγμα είναι σίγου-
ρο: ο πρωθυπουργός, 
είτε συμφωνεί κανείς 
μαζί του είτε διαφωνεί 
με αυτά που λέει και κά-
νει, δεν είναι επιπόλαιος. 
Αντίθετα, είναι επιμελής 
και μεθοδικός. Αυτό το 
γνωρίζουν και οι αντίπα-
λοί του. Προφανώς κάτι 
ξέρει καλά, που εμείς 
δεν ξέρουμε. Εχει τη βε-
βαιότητα ότι η Ελλάδα 
είναι πια ένας ασφαλής 
προορισμός για τους με-
γάλους επενδυτές του 
κόσμου και τα επόμενα 
χρόνια θα συσσωρευτεί 
πλούτος στη χώρα, κα-
θώς θα δημιουργούνται 
ευκαιρίες η μία μετά την 
άλλη.

Τα νέα που κάνουν τον 
γύρο του κόσμου για 
την Ελλάδα είναι μόνο 
θετικά. Η έκθεση της 
Moody’s, που ανεβάζει 
από το 6% στο 8,2% την 
εκτίμησή της για αύξη-
ση του ελληνικού ΑΕΠ 

για αυτόν τον χρόνο, 
ήταν εντυπωσιακή και 
απρόσμενη για πολλούς. 
Αλλά και στην πραγματι-
κή ζωή, όχι μόνο στους 
αριθμούς, οι επενδύσεις 
ήδη έχουν εμφανιστεί. 
Και δεν μιλάω μόνο για 
το Ελληνικό, που είναι 
μια πραγματικότητα. Σε 
πολλούς κλάδους της 
οικονομίας μπαίνουν 
νέα χρήματα που δημι-
ουργούν ευκαιρίες και 
νέες θέσεις εργασίας. 
Να αναφέρω ένα παρά-
δειγμα: τους τελευταί-
ους μήνες και παρά την 
πανδημία, παγκόσμιοι 
κολοσσοί, όπως η CVC 
που έχει φτάσει τις επεν-
δύσεις της στην Ελλάδα 
στο 1,5 δισ. ευρώ και εί-
ναι πλέον ο μεγαλύτερος 
«εργοδότης» της χώρας, 
η BC Partners που έδω-
σε 1 δισ. ευρώ για επεν-
δύσεις στις τηλεπικοινω-
νίες, η Italgas με 750 
εκατ. ευρώ στη ΔΕΠΑ 
Υποδομών και αρκε-
τοί διεθνείς οίκοι έχουν 
επενδύσει εκατοντάδες 
εκατομμύρια ευρώ.

Η ανάπτυξη που έρχε-
ται δεν θα γίνει μόνο σε 
μεγάλα project, αλλά σε 

χιλιάδες μικρές επιχει-
ρηματικές και ιδιωτικές 
επενδύσεις που βρίσκο-
νται σε εξέλιξη. Η αγο-
ρά γης και ακινήτων στα 
μεγάλα αστικά κέντρα 
και τα νησιά είναι εντυ-
πωσιακή. Ο τουρισμός 
μέσα σε αυτή την κακή 
συγκυρία, τον Ιούλιο, τον 
Αύγουστο και τον Σε-
πτέμβριο απογειώθηκε. 
Ρώτησα έναν επιχειρη-

ματία στο νησί μου αν ο 
φετινός Αύγουστος ήταν 
καλύτερος από το 2019.

Αρκεί να μη «στραβώσει» κάτι…
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Κάθε εβδομάδα η εφημερίδα “ΑΝΑΛΥΤΗΣ” στο χώρο σας. 
Γίνετε συνδρομητές μόνο με ένα τηλεφώνημα στο 2510 23 10 33

Καβάλα
Δεν κλείνει η υπόθεση της Πεσμένης Γέφυρας

Σύμφωνα με πληροφο-
ρίες η υπόθεση η οποία 
απασχόλησε αυτή την 
εβδομάδα το Δικαστικό 
Μέγαρο Καβάλας και 
είχε ως κατηγορούμε-
νους την πρώην Αντιδή-
μαρχο Τεχνικών Έργων 
Ευαγγελία Δρακονάκη 
αλλά και τον Προϊστάμε-
νο της Τεχνικής Υπηρεσί-
ας του Δήμου Καβάλας 
Μάκη Χαραλαμπίδη και 
αφορά την πτώση της 

γέφυρας δεν φαίνεται να 
σταματάει εδώ.

Οι ίδιες πληροοφορίες 
κάνουν λόγο πως ανα-
μένεται να αλλάξουν τα 
πρόσωπα του κατηγο-
ρητηρίου τις επόμενες 
μέρες και η υπόθεση θα 
ξαναέρθει στην επικαι-
ρότητα μετά την πανη-
γυρική αθώωση των δύο 
κατηγορούμενων

Καβάλα
Στο λιμάνι της Καβάλας βρέθηκε το SeaDream Yacht Club
Στην Καβάλα και πιο 
συγκεκριμένα στο λιμά-
νι Απόστολος Παύλος 
βρέθηκε το πρωί της 
πέμπτης 23 Σεπτεμβρί-
ου το κρουαζιερόπλοιο 
SeaDream Yacht Club. 
To SeaDream Yacht 
Club είναι ιδιωτική κρου-
αζιέρα με έδρα το Οσλο 
της Νορβηγίας, η εται-
ρία διαθέτει 2 κρουα-
ζιερόπλοια τα οποία και 
τα δυο πραγματοποιούν 
ταξίδια με προορισμό τα 
ελληνικά λιμάνια.

Καβάλα
Έφυγε από την ζωή η Μαρία Φραντζεσκάκη

Έσβησε το χαμόγελο της 
πρώην Αντιδημάρχου 
Καβάλας και δημοτικής 
συμβούλου Μαρία Φρα-
ντζεσκάκη.

Η Μαρία Φραντζεσκάκη 
νοσηλεύοταν για μήνες 
με κορωνοϊο σε νοσοκο-
μείο της Θεσσαλονίκης.

Αρχικά νοσηλεύτηκε στο 
Νοσοκομείο Καβάλας 
και ύστερα νοσηλεύτηκε 
στο Νοσοκομείο Θεσσα-
λονίκης.

Το χαμόγελο της θα το 
θυμόμαστε για πάντα….

Θερμά συλλυπητήρια 
από το enanews.gr 
στην οικογένεια και 
στους οικείους της.
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Μεγάλες καταστρο-
φές άφησε η κακοκαι-
ρία το μεσημέρι του 
Σαββάτου στον Δήμο 
Παγγαίου.

ΣΜάλιστα μεγάλο πρό-
βλημα παρουσιάστηκε 

στις καλλιέργειες του 
Δήμου και πιο συγκεκρι-
μένα στους αμπελώνες.

Αύριο πρόκειται να επι-
σκεφτεί τις πληγείσες 
καλλιέργειες ο ΕΛΓΑ.

Μεγάλες καταστροφές σε καλλιέργειες στον Δήμο Παγγαίου

Μεγάλες καταστρο-
φές άφησε η κακοκαι-
ρία το μεσημέρι του 
Σαββάτου στον Δήμο 
Παγγαίου.

Ο Βουλευτής Π.Ε. Καβά-
λας και Θάσου Γιάννης 
Πασχαλίδης επισκέφθη-
κε χθες τη Φωλιά, το 
Ποδοχώρι, τον Ακρο-
πόταμο, την Κάρυανη, 
το Ορφάνι, την Γαληψό, 
το Κοκκινοχώρι και το 
Οφρύνιο, περιοχές οι 
οποίες επλήγησαν από 
τα έντονα καιρικά φαινό-
μενα που εκδηλώθηκαν 
με ισχυρότατες καται-
γίδες και ανεμοστροβί-

λους, καταστρέφοντας 
αμπελοκαλλιέργειες , 
ελαιόδεντρα και καλλι-
έργειες αμυγδάλου.
Ήδη, ο Βουλευτής επι-
κοινώνησε με τους ιθύ-
νοντες του τοπικού υπο-
καταστήματος του ΕΛΓΑ 
και ήδη η σχετική αναγ-
γελία ζημιών θα βγει σή-
μερα. Ο Βουλευτής θα 
ήθελε να καλέσει όλους 
τους πληγέντες αγρότες 
να προβούν το συντο-
μότερο δυνατό στις δη-
λώσεις, προκειμένου να 
προχωρήσει γρήγορα η 
διαδικασία. Ο Βουλευ-
τής, από τη μεριά του, 
ενώ εντός της ημέρας 

θα παραδώσει οπτικοα-
κουστικό υλικό τόσο στο 
Υπουργείο Αγροτικής 
Ανάπτυξης και Τροφίμων 
όσο και στα Κεντρικά του 
ΕΛΓΑ στην Αθήνα και θα 
προβεί σε αντίστοιχη 
ενημέρωση των αρμοδί-
ων.
«Δυστυχώς, η χθεσινή 
ισχυρότατη κακοκαι-
ρία άφησε εικόνες κα-
ταστροφής πίσω της, 
φέροντας στα όρια της 
απελπισίας για μία ακόμη 
φορά τους παραγωγούς 
μας, οι οποίοι πλήττονται 
διαρκώς από τα έντονα 
καιρικά φαινόμενα. Η 
κλιματική αλλαγή δείχνει 

πλέον τα δόντια της…
Εμείς είμαστε δίπλα τους 

και θα τους βοηθήσουμε 
με κάθε δυνατό τρόπο», 

δήλωσε ο Γιάννης Πα-
σχαλίδης.

Επίσκεψη Γιάννη Πασχαλίδη στις πληγείσες από ισχυρούς 
ανέμους καλλιέργειες Δήμου Παγγαίου

Φίλιππος Αναστασιάδης: 
Άμεσα οι δηλώσεις για τις ζημιές στις καλλιέργειες του Παγγαίου

Άμεση η επικοινωνία 
του Δημάρχου Παγ-
γαίου με τον ΕΛΓΑ 
Καβάλας μετά τις 
εκτεταμένες ζημιές σε 
αμπελώνες και άλλες 
παραγωγές της περι-
οχής

Ηκακοκαιρία που «χτύ-
πησε» το απόγευμα του 
Σαββάτου 18 Σεπτεμ-
βρίου 2021 τον νομό 
Καβάλας μπορεί να ήταν 
ιδιαίτερα σύντομη σε 
διάρκεια, αλλά αρκε-
τή ώστε να προκαλέσει 
σοβαρές ζημιές σε καλ-
λιέργειες, κυρίως σε χω-

ράφια του Δήμου Παγ-
γαίου.

Για άλλη μια φορά, οι 
ισχυροί άνεμοι και η με-
γάλη ποσότητα βροχής 
«έπληξε» αμπέλια [κυρί-
ως, αλλά όχι μόνο] της 
περιοχής, με αρκετούς 
παραγωγούς ήδη να βρί-
σκονται σε απόγνωση, 
λίγο πριν μαζέψουν τις 
σοδειές τους.

Ο Δήμαρχος Παγγαί-
ου επικοινώνησε άμεσα 
με τη Διευθύντρια του 
Υποκαταστήματος ΕΛΓΑ 

Καβάλας και έλαβε τη 
διαβεβαίωση ότι από 
την ερχόμενη Δευτέρα 
κιόλας θα ξεκινήσεις οι 
δηλώσεις ζημιάς στον 
Οργανισμό.

Αναλυτικά, η ανακοίνω-
ση του Δήμου Παγγαίου 
αναφέρει τα εξής:

«Μετά τις πρωτοφανείς 
καταστροφές που έγι-

ναν σε καλλιέργειες του 
δήμου μας και μετά από 
επικοινωνία του Δημάρ-
χου Παγγαίου Φίλιππου 
Αναστασιαδη που είχε 
απόψε με την Διευθύ-
ντρια του Υποκαταστή-
ματος ΕΛΓΑ Καβάλας 
σας γνωστοποιούμε ότι 
την Δευτέρα θα ξεκινή-
σουν άμεσα οι δηλώσεις 

για την ζημιά στην πα-
ραγωγή και ταυτόχρο-
να οι δηλώσεις για την 
καταστροφή των εγκα-
ταστάσεων στους αμπε-
λώνες και στις άλλες 
παραγωγές. Ταυτόχρονα 
συνεργεία του ΕΛΓΑ θα 
ξεκινήσουν άμεσα την 
αξιολόγηση της ζημιάς».

*Και εμείς με τον ΑΟΚ είμαστε καρντάσια, και θα 
στηρίξουμε έμπρακτα την ομάδα μας. Δικαίωση και 
άνοδος στην Sl2. Η ισχύς εν τη ενώσει και όλα θα 
πάνε καλά!

**Κοκκινήσαμε για τα καλά και άντε να πρασινί-
σουμε τώρα !!!! Τρέμει το φυλλοκάρδι μας κάθε 
μέρα, μην χάσουμε και άλλα φιλαράκια σαν την 
Μαρία !!!! Εμβολιαστείτε βρε καρντάσια όχι άλλες 
απώλειες νέων, φίλων, γνωστών, και συγγενών 
μας στην καβάλα...

***Και κόψαμε την μουσική σε ταβέρνες και καφέ 
μήπως και κόψουμε την φόρα στον ιο που γυρνά 
από ταβέρνα σε ταβέρνα  και από καφετερία σε κα-
φετέρια και χορεύει δήθεν τσιφτετέλια και τραπ… 
Δεν σοβαρευόμαστε λιγουλάκι λέω εγώ! Γιατί 
οπως του φερομαστε, ο ιος όχι μόνο μας κοροϊδεύ-
ει, αλλά κάνει και κορωνοπάρτυ στις ψυχές μας!

Μικρογραφίες



Το πρόγραμμα επι-
σκευών και συντηρή-
σεων περιελάμβανε 
βάψιμο εσωτερικών 
και εξωτερικών χώ-
ρων και στεγανοποίη-
ση σε αρκετά κτίρια

Καθ’ όλη τη διάρκεια του 
καλοκαιριού τα τεχνικά 
συνεργεία του Δήμου 
Νέστου βρίσκονταν σε 
πλήρη διάταξη, κάνοντας 
παρεμβάσεις σχεδόν σε 
όλα τα σχολεία της Πρω-
τοβάθμιας Εκπαίδευσης, 
υλοποιώντας τεχνικές 
παρεμβάσεις όπου ήταν 
αναγκαίο.

Το πρόγραμμα επισκευ-
ών και συντηρήσεων 
περιελάμβανε ένα ευρύ 
φάσμα εργασιών από 
βάψιμο εσωτερικών και 
εξωτερικών χώρων, μέ-
χρι και στεγανοποίηση σε 
αρκετά κτίρια.

Στόχος της Δημοτικής 
Αρχής και του Δημάρχου 
Σάββα Μιχαηλίδη είναι 
να διασφαλίσει τους αυ-
στηρότερους και καλύτε-
ρους όρους ασφάλειας, 
αλλά και αισθητικής για 
τους μαθητές και τους 
εκπαιδευτικούς, ενόψει 
της έναρξης των μαθη-
τών.

Η προσπάθεια βελτίωσης 
της καθημερινότητας συ-

νεχίζεται.

ΑΝΑΛΥΤΗΣ 5ΝΕΣΤΟΣinfo@enachannel.gr

Δήμος Νέστου 
Σε πλήρη διάταξη τα τεχνικά συνεργεία για παρεμβάσεις στα σχολεία

Νέστος
Απαντήσεις του Δημάρχου Νέστου στους εργαζόμενους του ΕΚΑΒ για τα 
ασθενοφόρα στο Κ.Υ Χρυσούπολης

Δευτέρα 27 Σεπτεμβρίου 2021

Σε θέμα ανοιχτής 
συζήτησης έθεσε ο 
πρόεδρος των Εργα-
ζομένων του ΕΚΑΒ 
Καβάλας Κώστας Τσι-
τσιλικάκης το ζήτημα 
που προκύπτει με την 
μείωση προσωπικού 
του ΕΚΑΒ στο Κ.Υ 
Χρυσούπολης.

Πρόκειται για μία από-
φαση που πέρασε από 
το Δημοτικό Συμβούλιο 
Νέστου και θα φέρει 
προβλήματα όπως χαρα-

κτηριστικά ανέφερε μέσα 
από το Radio ENA 90,5 ο 
πρόεδρος των εργαζομέ-
νων του ΕΚΑΒ Καβάλας.

Από την άλλη πλευ-
ρά απαντώντας στον κ. 
Τσιτσιλικάκη ο Δήμαρ-
χος Νέστου τόνισε στο 
enanews.gr ότι το πιο 
λογικό είναι ο Δήμος να 
καλύπτει τις δικές του 
ανάγκες. Επισήμανε ότι 
τις περισσότερες φορές 
το ασθενοφόρο το οποίο 
εξυπηρετούσε τις περι-
οχές του Νέστου ανα-

γκαζόταν να φεύγει στην 
Θάσο για να εξυπηρετή-
σει περιστατικά και αυτό 
γινόταν μετά από από 
απόφαση από τα κεντρι-
κά του ΕΚΑΒ.

“Αυτό δεν μπορεί να γί-
νεται. Εάν υπήρχε ένα 
περιστατικό στη Λεκά-
νη του Δήμου Νέστου 
για παράδειγμα δεν θα 
υπήρχε ασθενοφόρο εάν 
αυτό ήταν στην Θάσο. 
Πρέπει να κοιτάξουμε το 
συμφέρον των Δημοτών 
μας” τόνισε ο κ. Μιχαη-

λίδης.

Με σχετική του παρέμ-
βαση στο enanews.gr ο 
κ. Τσιτσιλικάκης επιβε-
βαίωσε εμμέσως πλην 
σαφώς ότι έτσι έχει η 
κατάσταση και ο Δη-
μαρχος βοήθησε όσο 
μπορούσε, το ζητούμενο 
είναι ωστόσο να υπάρχει 
άμεσα πρόσληψη νέου 
προσωπικού από την 4η 
Υ.Π.Ε για να μην παρατη-
ρούνται τέτοιου είδους 
προβλήματα.

Νέστος
Επίσημη πρώτη συνάντηση στο Δήμο Νέστου για τον πρώτο Αναπτυξιακό 
Οργανισμό από μηδενική βάση στην Ελλάδα

Ο πρώτος Αναπτυξια-
κός Οργανισμός από 
μηδενική βάση στην 
Χώρα είναι γεγονός 
με την πραγματοποί-
ηση της πρώτης συ-
νέλευση των μετόχων 
και του νέου Δ.Σ που 
έλαβε χώρα την Πα-
ρασκευή 17 Σεπτεμ-
βρίου 2021 στο Δη-
μαρχείο Νέστου.

Το Δ.Σ. στελεχώνουν τα 
παρακάτω πρόσωπα :

Πρόεδρος: Θωμάς Μίχο-
γλου Δήμαρχος Δήμου 
Τοπείρου

Αντιπρόεδρος: Καμπού-
ρης Βασίλειος Τοπογρά-
φος μηχανικός

Δ/νων Σύμβουλος: 
Σκορδάς Μιχαήλ Οικο-

νομολόγος

Γεν. Γραμ: Παπαδόπου-
λος Χαράλαμπος διδά-
κτωρ Νομικής

Μέλη: Σπυριδόπουλος 
Χαράλαμπος Βομβαρ-
δάς Αρχοντής Καλκίτσας 
Χρήστος

neapolisnews.gr
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Ιστορική αναδρομή από το 1993 έως το 2019
Η έκθεση του Επιμελητηρίου
Του Κωνσταντίνου Π. Παπακοσμά*

Δυστυχώς για μια ακόμα 
χρονιά δεν θα γίνει η έκ-
θεση του Επιμελητηρίου 
Καβάλας . Η πανδημία 
εμποδίζει την πραγματο-
ποίηση της . Η τελευταία 
έκθεση που έγινε ήταν 
αυτή του 2019.  Πάνω 
από ένα τέταρτο του αι-
ώνα, κάθε χρόνο η επι-
χειρηματικότητα, και το 
εμπόριο συναντιούνταν, 
μέχρι τότε,  στην Καβά-
λα. Ας ξετυλίξουμε ιστο-
ρικά το «κουβάρι» της 
Έκθεσης και όχι μόνο..

Η ΑΡΧΗ

 Όλα ξεκίνησαν το 1993 
ως έκθεση Καβαλιώτι-
κων προϊόντων, ήταν η 
16η Οκτωβρίου και ο 
νέος Υπουργός Κώστας 
Τριαρίδης εγκαινίαζε 
την έκθεση εκείνη , ένα 
εγχείρημα του Εμπορι-
κού και Βιομηχανικού 
Επιμελητηρίου Καβάλας. 
Χώρος της έκθεσης η …
πυλωτή της Νομαρχίας . 
Ο αείμνηστος πρόεδρος 
Απόστολος Μαρδύρης 
τόνιζε « Ο Νομός μας 
ενώνει την Ευρώπη με 
την Ασία και τις Αραβι-
κές χώρες , φιλοδοξεί 
να γίνει εξαγωγικό Λιμά-
νι της Βαλκανικής με την 
υλοποίηση των μεγάλων 
αναπτυξιακών έργων».

Ήταν η πρώτη φορά 
που ο παραγωγικός και 
εμπορικός κόσμος της 
πόλης παρουσίαζε την 
δράση του ; σίγουρα όχι 
. Στην διάρκεια του αιώ-

να επιχειρήθηκε μερικές 
φορές . Ήδη από την δε-
καετία του 1920 έχουμε 
εκθέσεις προϊόντων , 
κυρίως γεωργικών στην 
πόλη μας. Όλες οι προ-
σπάθειες είχαν διάρκεια 
μερικών ημερών και γί-
νονταν με την οργάνω-
ση της τότε Νομαρχίας.  
Άλλωστε η οργάνωση 
στην Θεσσαλονίκη,  της 
Διεθνούς εκθέσεως,  
δεν έδινε περιθώρια να 
γίνει κάτι μόνιμο στην 
Καβάλα. 

Η Καβάλα όμως οι παρα-
γωγές της και οι άνθρω-
ποι της είχαν δυναμική 
παρουσία , στην έκθεση 
της Θεσσαλονίκης, ειδι-
κά το 1936 όπου εκδό-
θηκε και σχετικό έντυπο 
που προέβαλε τις …του-
ριστικές δυνατότητες 
του Νομού.

Ο πόλεμος αλλά και η 
εμφύλια σύρραξη πή-
γαν πίσω κάθε σκέψη 
για παρουσιάσεις Καβα-
λιώτικων προϊόντων και 
δράσεων. Δειλά – δειλά 
στην δεκαετία του 1960 
οργανώθηκαν κάποιες 
εκθέσεις προϊόντων 
αλλά και κάποιων βι-
οτεχνιών παραγωγής. 
Στην δεκαετία του 1970 
έμφαση δόθηκε στην 
αγροτική παραγωγή, 
όπου εκθέσεις (π.χ. στα-
φυλιών ) οργανώθηκαν 
στις κωμοπόλεις   του 
Νομού. Μικρές εκθέσεις 
προϊόντων γεωργικών 
αλλά και προβολής έρ-

γων της εποχής εκείνης 
έγιναν στην Καβάλα, 
στην περιοχή «Μαρού-
λη» αλλά και στην παρα-
λία στον υπό διαμόρφω-
ση χώρο μπροστά από 
το Διοικητήριο. Στην 
Χρυσούπολη οργανώ-
θηκε μεγάλη Γεωργική 
έκθεση στην αρχή της 
δεκαετία του 1980.

Η ΕΚΘΕΣΗ ΤΟΥ ΕΠΙΜΕ-
ΛΗΤΗΡΙΟΥ

Επιστροφή όμως στην 
προσπάθεια, που ξεκίνη-
σε το 1993 ως έκθεση 
Βιοτεχνίας Χειροτεχνίας 
. Ο χώρος της πυλω-
τής της Νομαρχίας ήταν 
κεντρικός, εξασφάλιζε 
προσέλευση κόσμου , σε 
καμία περίπτωση όμως 
δεν ήταν εκθεσιακός. 
Τότε ξεκινά και η συζή-
τηση για την δημιουργία 
Εκθεσιακού κέντρου. 
Στο τραπέζι πολλές 
προτάσεις, σκέψεις και 
οραματισμοί. Ο χώρος 
του Λιμανιού και του 
ενεργού τότε Τελωνείου 
κυριαρχούν. Το Επιμε-
λητήριο το ζητά από Λι-
μενικό Ταμείο Δήμο και 
Νομαρχία.

Είναι η εποχή που ξεκι-
νούν και τα Ευρωπαϊκά 
πακέτα αλλά και τα δια-
συνοριακά προγράμμα-
τα.
Η συζήτηση και οι προ-
τάσεις καλά κρατούν, 
στο μεταξύ όμως έχουμε 
την 2η Έκθεση, γίνεται 
τον Ιούνιο του 1994. 
Τα εγκαίνια της από τον 
τότε Νομάρχη Πασχάλη 
Μπροφίδη. Εκτός όμως 
από τις τοπικές αρχές 
έρχονται και εκπρόσω-
ποι φορέων και επιχει-
ρήσεων από την Βουλ-
γαρία και, τη Σερβία και 
την Ρουμανία.

Οκτώβριος του 1995,  
η 3η έκθεση όπου έχει 
καθιερωθεί πια να είναι 
και το βήμα διεκδίκησης 
του κόσμου της αγοράς 
αλλά και ο απολογισμός 
ή εξαγγελίες των πολιτι-
κών. 

Το 1995, σαράντα πέντε 
επιχειρήσεις μετέχουν 
και παραβρίσκονται 
πάνω από 350 επιχειρη-
ματίες από την Ελλάδα 
, τα Βαλκάνια αλλά και 
τις νεοσύστατες χώρες 

της Μαύρης θάλασσας.
Το 1996 ο Υφυπουρ-
γός Εθνικής Οικονομίας 
Χρήστος Πάχτας, που 
εγκαινιάζει την έκθεση 
αναφέρει ότι το μέλλον 
της χώρας είναι στην 
Βόρεια Ελλάδα. Υπόσχε-
ται παράλληλα να μελε-
τηθεί σοβαρά το αίτημα 
του Επιμελητήριου για 
δημιουργία Εκθεσιακού 
Κέντρου στην Καβάλα.

Τα κίνητρα που δόθηκαν 
στην Θράκη κυριαρχούν 
το 1997 , «Ο Ν. Καβά-
λας κατέβαλε το δυ-
σβάσταχτο τίμημα των 
κινήτρων της Θράκης» 
λένε οι Καβαλιώτες,  
και ο Ηλίας Πλασκοβί-
της  γενικός γραμματέας 
του Υπουργείου Εθνικής 
Οικονομίας  δηλώνει 
ότι θα αποκατασταθεί η 
ισορροπία και ανακοι-
νώνει ότι υπάρχουν οι 
πόροι για το Εκθεσιακό 
κέντρο.

Ανοδική είναι η πορεία 
της έκθεσης , όπου γί-
νεται στον υπαίθριο  
χώρο του Τελωνείου και 
το 1998 ο Ηλίας Πλα-
σκοβίτης την εγκαινιά-
ζει. Το 1999 η έκθεση 
γίνεται Σεπτέμβριο με 
τον τότε Υπουργό Μα-
κεδονίας Θράκης Γιάννη 
Μαγκριώτη να κάνει τα 
εγκαίνια λέγοντας ότι 
η Καβάλα είναι περιοχή 
δημιουργικότητας και 
ανάπτυξης».

Το 2000 οι ξένες απο-
στολές στην έκθεση 
είναι πολλές κάτι που 
επισημάνει με χαρά ο 
αείμνηστος πρόεδρος 
του Επιμελητηρίου , 
Απόστολος  Μαρδύρης. 
Ο Γιώργος Πασχαλίδης 
υπουργός Μακεδονίας – 
Θράκης εγκαινιάζει την 
έκθεση και αναφέρει ότι 
η Ελλάδα αποτελεί εγ-
γυητή για την ειρήνη και 
την σταθερότητα στα 
Βαλκάνια.

Το 2001 οι τοπικοί πα-
ράγοντες εγκαινιάζουν 
την έκθεση με τον Μη-
τροπολίτη κ.κ. Προκόπιο 
να εύχεται κάθε επιτυ-
χία, άλλωστε είναι πα-
ρόν σχεδόν σε όλες τις 
εκθέσεις.
Τ
ο 2002 , χρονιά αυτο-
διοικητικών εκλογών, 

λόγο καιρού τα εγκαίνια 
γίνονται στο Αμφιθέα-
τρο του Διοικητηρίου 
από τον τότε Υφυπουρ-
γό ΠΕΧΩΔΕ Γιάννη Τσα-
κλίδη . Στα εγκαίνια και 
ο τότε βουλευτής της 
Ν.Δ. Βαγγέλης Μειμα-
ράκης. «Η έκθεση της 
Καβάλας δικαιούται να 
αναπτυχθεί και να γίνει 
Βαλκανική», αναφέρει ο 
Γιάννης Τσακλίδης.

Το 2003, ο Τσακλίδης 
εγκαινιάζει την έκθεση, 
οι εκπρόσωποι του Επι-
χειρηματικού κόσμου 
αναφέρονται στα προ-
βλήματα που υπάρχουν, 
ενώ την χρονιά εκείνη 
η παρουσία της Κύπρου 
είναι εντυπωσιακή.

Οκτώβριος του 2004, 
αλλαγή στην διακυβέρ-
νηση της χώρας, στην 
έκθεση ο Υφυπουργός 
Ανάπτυξης Γ. Παπαθα-
νασίου ανακοινώνει την 
πορεία υλοποίησης του 
Εκθεσιακού κέντρου, 
που ήδη κατασκευάζεται 
στη Ν. Καρβάλη.

Στην 13η έκθεση ήταν ο 
Υφυπουργός Οικονομί-
ας Χρήστος Φώλιας ενώ 
ο Απόστολος Μαρδύρης 
τόνιζε « στόχος μας είναι 
η αναβάθμιση της έκθε-
σης».

*Ο Κωνσταντίνος Π. Πα-
πακοσμάς καταγράφει την 
νεότερη ιστορία της πό-
λης.

Η εφημερίδα μας φιλοξενεί  στην έκδοση της αυτή και στην συνέχεια μια σειρά κειμένων που θα αφορούν την νεότερη 
τοπική ιστορία. Είναι από την έρευνα και αναζήτηση του Ερευνητή της τοπικής ιστορίας κ. Κώστα Π. Παπακοσμά 

αποτελούν δε το περιεχόμενο μια μεγάλης εργασίας που σύντομα θα εκδοθεί. Η εφημερίδα μας ευχαριστεί τον κ. Κώστα 
Π. Παπακοσμά για την ευγενική παραχώρηση των κειμένων αυτών για τους αναγνώστες του ΑΝΑΛΥΤΗ.
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Ο Δήμος Θάσου, στο 
πλαίσιο του Προγράμ-
ματος Ευρωπαϊκής 
Εδαφικής Συνεργασίας 
«Ελλάδα – Βουλγαρία 
2014-2020» υλοποιεί 
το έργο με τίτλο «Του-
ρισμός για Όλους», 
ένα έργο το οποίο έχει 
ενταχθεί στο Πρόγραμ-
μα Δημοσίων με επικε-
φαλής εταίρο του έρ-
γου τον δήμο Garmen. 
Το έργο στοχεύει στην 
ανάπτυξη του τουρι-

σμού για τα άτομα με 
ειδικές ανάγκες (ΑμΕΑ), 
προωθώντας έτσι την 
τουριστική ανάπτυξη 
στη διασυνοριακή πε-
ριοχή. Υπολογίζεται 
ότι περισσότεροι από 
40.000.000 Ευρωπαίοι 
με αναπηρία αναζητούν 
πρόσβαση σε τουριστι-
κούς προορισμούς που 
καλύπτουν τις ανά-
γκες τους κάθε χρόνο. 

Στο πλαίσιο των εκδηλώ-

σεων πραγματοποιήθηκε 
διήμερη έκθεση φωτο-
γραφίας με παρουσία 
εκθετών φωτογραφίας 
από Ελλάδα και Βουλ-
γαρία γύρω από το θέμα. 
Σκοπός της δράσης αυ-
τής είναι η ευαισθητο-
ποίηση του κοινού σε θέ-
ματα προσβασιμότητας 
ΑμεΑ σε δραστηριότητες 
τουρισμού, αναψυχής, σε 
χώρους πολιτιστικούς, 
αρχαιολογικούς κ.α.

Θάσος
Ολοκληρώθηκε με επιτυχία το έργο “Τουρισμός για όλους ” για άτομα με ειδικές ανάγκες

Την Τρίτη 21 Σεπτεμβρί-
ου 2021, επισκέφθηκε 
τον Δήμαρχο Θάσου κ. 
Ελευθέριο Κυριακίδη 
αντιπροσωπεία Καθη-
γητών και Φοιτητών 

του Τμήματος Δασολο-
γίας και Φυσικού Πε-
ριβάλλοντος του ΑΠΘ 
και του Πανεπιστήμιου 
Rottenburg της Γερμα-
νίας με επικεφαλής τον 

Καθηγητή του Τμήματος 
Δασολογίας και Φυσικού
Περιβάλλοντος του 
ΑΠΘ κ. Ζάγκα Θεοχάρη.

Ο Δήμαρχος της Θάσου 

υποδέχθηκε την αντι-
προσωπεία στο γρα-
φείο του στο Δημαρ-
χείο. Η αντιπροσωπεία 
θα βρίσκεται στη Θάσο 
τις επόμενες δέκα (10) 

ημέρες για την πραγμα-
τοποίηση ερευνητικών 
εργασιών στο πλαίσιο 
της συνεργασίας του 
Τμήματος Δασολογίας 
και Φυσικού Περιβάλλο-
ντος του ΑΠΘ με το Πα-
νεπιστήμιο Rottenburg 
της Γερμανίας και το 
Δασαρχείο Θάσου για 
την καινοτόμο αναδά-
σωση καμένων δασικών 
εκτάσεων στη Θάσο. Η 
προσπάθεια και η συ-
νεργασία υποστηρίζεται 
οικονομικά και οργανω-
τικά από την Ελληνογερ-
μανική Συνέλευση DGV.

Κατά την συνάντηση ο 
Δήμαρχος Θάσου, πα-
ρουσία και του μέλους 
της Ομάδας Εργασίας 
για την Ελληνογερμανι-
κή Συνέλευση (DGV) του 
Δήμου Θάσου κ. Μιχάλη 
Ξώγνου, ενημερώθη-
κε για την εξέλιξη των 

ερευνητικών εργασιών 
από τους ειδικούς επι-
στήμονες των ανώτατων 
εκπαιδευτικών ιδρυμά-
των, ενώ παράλληλα 
τους ευχαρίστησε για την 
προσπάθεια που καταβά-
λουν προς όφελος της 
Θάσου. Σχετικά ο Δήμαρ-
χος Θάσου κ. Ελευθέρι-
ος Κυριακίδης, δήλωσε:
«Είμαστε χαρούμενοι 
που δύο μεγάλα πανε-
πιστήμια, δύο διαφο-
ρετικών Χωρών, της 
Ελλάδας και της Γερμα-
νίας, συνεργάζονται και 
μάλιστα σε καινοτόμες 
ερευνητικές δράσεις για 
την αναδάσωση καμέ-
νων δασικών εκτάσεων 
του νησιού μας. Ως Δή-
μος Θάσου, στηρίζουμε 
την προσπάθεια και ευ-
ελπιστούμε στην επιτυχή 
ολοκλήρωσή της προς 
όφελος του τόπου μας».

Δήμος Θάσου
Συνάντηση με Καθηγητές και Φοιτητές των Τμήματων Δασολογίας και Φυσικού 
Περιβάλλοντος του ΑΠΘ και του Rottenburg



Σε περίοδο εσωκομ-
ματικών εκλογών 
βρίσκεται το τελευ-
ταίο χρονικό διάστη-
μα οι ΝΟΔΕ σε όλη 
την χώρα.

Οι εσωκομματικές 
εκλογές έχουν οριστεί 
για τις 24 Οκτωβρίου 
και πρόκειται να διε-
ξαχθούν και δια ζώσης 
αλλά και ηλεκτρονικά.

Στη ΝΟΔΕ Καβάλας εκ 

νέου υποψήφιος πρό-
κειται να είναι ο Πρό-
εδρος Μπάμπης Δρά-
κος ο οποίος μιλώντας 
στην εκπομπή Πρώτο 
Θέμα με τον Απόστο-
λο Ατζεμιδάκη έχει ως 
στόχο την επέκταση της 
θητείας του κατά δύο 
ακόμα έτη.

Ωστόσο αυτό που προ-
καλεί ενδιαφέρον είναι 
οι πιθανοί αντίπαλοι 
του Μπάμπη Δράκου 

στην υποψηφιότητα 
της Προεδρίας καθώς 
παρασκηνιακό ρεπορ-
τάζ έχει φέρει στην 
επικαιρότητα την πι-
θανή υποψηφιότητα 
του Προϊσταμένου της 
Πρωτοβάθμιας Εκπαί-
δευσης Καβάλας Αλέ-
κου Ιωσηφίδη ο οποί-
ος δραστηριοποιείται 
ενεργά με το κόμμα της 
Νέας Δημοκρατιας σε 
τοπικό επίπεδο.
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Καβάλα 
ΝΟΔΕ Καβάλας | Εκ νέου υποψήφιος ο Μπάμπης Δράκος - Υποψήφιος και 
ο Α. Ιωσηφίδης

Σημαντικές οι ειδήσεις 
για την Διεύθυνσης 
Αστυνομίας Καβάλας 
φέρνει ο Υπουργός 
Άμυνας και βουλευ-
τής Καβάλας της Ν.Δ 
Νίκος Παναγιωτόπου-
λος.

Σε συνεργασία που είχε ο 
Υπουργός Εθνικής Άμυ-
νας κ. Νίκος Παναγιωτό-
πουλος με τον Υπουργό 
Προστασίας του Πολίτη 
κ. Τάκη Θεοδωρικάκο και 

τον υφυπουργό κ. Λευ-
τέρη Οικονόμου αυξά-
νονται, στο πλαίσιο των 
συμπληρωματικών με-
ταθέσεων, οι οργανικές 
θέσεις στη Διεύθυνση 
Αστυνομίας Καβάλας με 
3 νέες θέσεις.

Πρόκειται για την ικανο-
ποίηση ενός πάγιου αιτή-
ματος που θα ωφελήσει 
τόσο το προσωπικό της 
Διεύθυνσης όσο και την 
τοπική κοινωνία.

Παναγιωτόπουλος
Αυξάνονται σε 3 οι οργανικές θέσεις στη Διεύθυνση Αστυνομίας Καβάλας

Ο Πρωθυπουργός 
Κυριάκος Μητσο-
τάκης συναντήθηκε 
την Παρασκευή με 
τον Αρχιεπίσκοπο 
Αμερικής κ. Ελπιδο-
φόρο στα γραφεία 
της Μόνιμης Αντι-
προσωπείας της Ελ-
λάδας στον ΟΗΕ.

Κατά τη διάρκεια της 
συνάντησης συζη-
τήθηκαν θέματα της 
Ομογένειας και τρόποι 
συνεργασίας για την 
καλύτερη υποστήριξη 
του πολυδιάστατου 
έργου της Αρχιεπισκο-
πής Αμερικής.

Ο Αρχιεπίσκοπος πα-

ρουσίασε στον Κυριά-
κο Μητσοτάκη το χρο-
νοδιάγραμμα για την 
πλήρη επαναλειτουρ-
γία του Ι.Ν. του Αγίου 
Νικολάου στο Ground 
Zero.

Ο κ. Μητσοτάκης και ο 
κ. Ελπιδοφόρος συζή-
τησαν επίσης ζητήματα 
του οικουμενικού Ελ-
ληνισμού και επαναβε-
βαίωσαν τους στενούς, 
ιστορικούς δεσμούς 
αμοιβαίας εμπιστοσύ-
νης και συνεργασίας 
που συνδέουν την Αρ-
χιεπισκοπή και το ποί-
μνιό της με τη μητέρα 
πατρίδα.

Τι συζήτησαν Μητσοτάκης και Ελπιδοφόρος, πώς έσπασε ο «πάγος»
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Κινητοποιήσεις διανομέων για τα δικαιώματα τους
Με 24ωρη απεργία 
συνεχίστηκαν σήμερα 
οι κινητοποιήσεις των 
διανομέων, με μια ακό-
μα μεγάλη μοτοπορεία 
στην Αθήνα.

Οι δρόμοι της πρωτεύ-
ουσας «κοκκίνησαν» 
ξανά από τη μαζική 

συμμετοχή στην κινη-
τοποίηση που οργανώ-
θηκε, την ώρα που η 
εταιρεία έχει δηλώσει 
την πρόθεσή της να 
ικανοποιήσει το αίτη-
μά τους για μετατρο-
πή των συμβάσεων σε 
αορίστου χρόνου.

Στις 11 το πρωί οι δι-
ανομείς συγκεντρώ-
θηκαν στο Πεδίον του 
Άρεως στο πλαίσιο της 
24ωρης απεργίας που 
είχαν κηρύξει τα συν-
δικάτα με σειρά ευρύ-
τερων αιτημάτων που 
έχουν αποδέκτη και το 
υπουργείο Εργασίας.

Στο Ευρωπαϊκό Δικα-
στήριο Ανθρωπίνων 
Δικαιωμάτων προ-
σφεύγουν οι Ενώ-
σεις Περιφερειακού 
και Κλαδικού Τύπου 
(ΕΙΕΤ, ΣΗΠΕ, ΕΔΙΠΤ) 
κατά της απόφασης 
του Συμβουλίου της 
Επικρατείας για το 2% 
επί του τζίρου των εκ-
δοτικών επιχειρήσεων 
υπέρ του ΕΔΟΕΑΠ.

Στις πολλές και επανει-
λημμένες ανακοινώσεις 
τους, η Ένωση Ιδιοκτη-
τών Επαρχιακού Τύπου 
(ΕΙΕΤ), ο Σύνδεσμος 
Ημερησίων Περιφε-
ρειακών Εφημερίδων 
(ΣΗΠΕ) και η Ένωση Δη-
μοσιογράφων Ιδιοκτη-
τών Περιοδικού Τύπου 
(ΕΔΙΠΤ), τεκμηρίωσαν το 
άδικο και παράδοξο της 
υποχρέωσης αυτής, που 
απειλεί ακόμα και τη βι-
ωσιμότητα των επιχειρή-
σεων Τύπου. Αναλόγως, 
επανειλημμένες υπήρξαν 
και οι υποσχέσεις υπουρ-
γών για την άρση αυτής 
της αδικίας. Αντ’ αυτού 

όμως τίποτα δεν έγινε.

Στη συνέχεια, υπήρ-
ξε η Κοινή Υπουργική 
Απόφαση υπ’ αριθμ. 
165/ 29.07.2021 του 
Υφυπουργού παρά τω 
Πρωθυπουργό Θεόδω-
ρου Λιβάνιου και του 
Αναπληρωτή Υπουργού 
Οικονομικών Θεόδω-
ρου Σκυλακάκη για την 
ενίσχυση των περιφε-
ρειακών και τοπικών 
εφημερίδων και των 
περιοδικών, που αφο-
ρά στην χρηματοδότηση 
των οφειλών τους έναντι 
του ΕΔΟΕΑΠ για τη μηνι-
αία εισφορά του 2% επί 
του τζίρου για την περίο-
δο από 01/12/2017 έως 
31/12/2020, την οποία 
όμως εκλαμβάνουμε ως 
επίσημη αναγνώριση 
από πλευράς της πο-
λιτείας της άδικης και 
πρωτοφανούς εισφοράς 
του 2% επί του τζίρου.

Καθώς οι επιχειρήσεις 
μας καλούνται να συνε-
χίσουν να αποδίδουν το 
2% επί του ετήσιου κύ-

κλου εργασιών τους μη-
νιαίως στον ΕΔΟΕΑΠ και 
πέραν του Δεκεμβρίου 
του 2020, δηλώνουμε 
προς πάσα κατεύθυν-
ση ότι θα συνεχίσουμε 
κάθε προσπάθεια για την 
πλήρη αναθεώρηση του 
άδικου αυτού μέτρου 
και εμμένουμε στο πάγιο 
αίτημά μας για συνολική 
αναθεώρηση των ασφα-
λιστικών υποχρεώσεων 
των εκδοτικών επιχειρή-
σεων τύπου με νομοθετι-
κή ρύθμιση.

Με τιμή

Για τις Ενώσεις Περιφε-
ρειακού και Κλαδικού 
Τύπου

ΟΙ ΠΡΟΕΔΡΟΙ

Ε.Ι.Ε.Τ.: ΑΝΤΩΝΗΣ ΜΟΥ-
ΝΤΑΚΗΣ

Σ.Η.Π.Ε.: ΓΙΩΡΓΟΣ ΚΑ-
ΤΣΑΪΤΗΣ

Ε.Δ.Ι.Π.Τ.: ΜΙΧΑΛΗΣ 
ΣΑΒΒΑΚΗΣ

Στο Ευρωπαϊκό Δικαστήριο για το χαράτσι 2% του ΕΔΟΕΑΠ προσφεύ-
γουν οι Ενώσεις Περιφερειακού και Κλαδικού Τύπου



ΣΗΜΑΔΙΑΚΟΣ

Ο Καποδίστριας συνήθιζε να λέει ότι οι ‘επιτροπές’ και η ΄προσωρινότητα’ καταστρέφουν την Ελ-
λάδα.  Για τους πολιτικούς έλεγε ότι είναι καλοί μόνο για να μουτζουρώνουν  τα χαρτιά. Ωστόσο 
του είπαν κάποιοι πως οι περισσότεροι από αυτούς που τον περιτριγυρίζουν είναι ανίκανοι και 
επιδιώκουν μόνο αξιώματα.
‘’Δε πειράζει ’’απάντησε ‘’από το χώμα που έχουμε θα φτιάξουμε τα τσουκάλια μας΄’

Και απευθυνόμενος στους ίδιους αναφώνησε:

‘’Α! Πόσα πλούτη έχει η Ελλάδα μας’’

Έκπληκτοι αυτοί τον ρώτησαν ‘’που είναι;’’

‘’Στα σπλάχνα της γης μας είναι’’ απάντησε.

Kαθημερινά ερχόμαστε 
σε επαφή με γονείς 
που προβληματίζονται 

έντονα για το πως θα μπο-
ρέσουν να πείσουν αλλά και 
να βοηθήσουν τα παιδιά τους 
να διαβάζουν σωστά και 
ισορροπημένα. Αυτός είναι 
ένας αρκετά σοβαρός προ-
βληματισμός που θα πρέπει 
να προβληματίζει όχι μόνο 
γονείς και παιδιά αλλά και 
εκπαιδευτικούς. Άλλωστε ο 
ρόλος των εκπαιδευτικών 
είναι απόλυτα συμπληρωμα-
τικός με αυτόν της οικογένει-
ας, είναι αρκετά υπεύθυνος 
και πολύ πιο σημαντικός από 
όσο πολλοί μπορεί να θεω-
ρούν.

 Για να μπορέσουμε να 
προσεγγίσουμε το θέμα κα-
τάλληλα, θα πρέπει να ξανα-
γίνουμε παιδιά και να κατα-
λάβουμε τις ανάγκες μας και 
τι θα μπορούσε να μας ενερ-
γοποιήσει να αγαπήσουμε τη 
μελέτη και να τη βάλουμε 
ουσιαστικά και αποτελεσμα-
τικά στη ζωή μας.

 Κάνοντας έναν τέτοιο 
συλλογισμό σε συνδυασμό 
με ενημέρωση για αντίστοιχα 
εκπαιδευτικά ζητήματα, ένα 
από τα συμπεράσματα που 
θα μπορούσαμε να καταλή-
ξουμε είναι το εξής:

 Το ουσιαστικό διάβα-
σμα διαφέρει κατα πολύ απο 
μία απλή εικόνα ενός παιδιού 
να μελετά στο γραφείο του, 
δίπλα σε ένα βουνό βιβλί-
ων. Οι ατελείωτες ώρες με-
λέτης ενός μαθήματος, δεν 
αποδεικνύουν οτι ο μαθητής 

διαβάζει ουσιαστικά και απο-
δοτικά. Έχει παρατηρηθεί οτι 
πολλές είναι οι περιπτώσεις 
τέτοιων παιδιών που μαθαί-
νουν τη γνώση επιφανειακά 
και δεν μπορούν να κάνουν 
αναδρομή σε αυτήν την επό-
μενη φορά που θα χρειαστεί 
να την επικαλεστούν. Άρα, 
συνειδητοποιούμε οτι πολλά 
παιδιά δεν αντιλαμβάνονται 
την ουσία του διαβάσματος 
και δεν κατακτούν τη γνώ-
ση είτε γιατί διαβάζουν μεν 
αλλα με λάθος κουλτούρα 
και οι αποδόσεις τους τους 
απογοητεύουν, είτε γιατί δεν 
διαβάζουν επειδή δεν βρί-
σκουν νόημα σε αυτό.

 Είτε ως γονείς, είτε 
ως εκπαιδευτικοί, οφείλουμε 
να μάθουμε στο παιδί να μα-
θαίνει με τον τρόπο που του 
ταιριάζει, να του εξηγήσουμε 
το λόγο που πρέπει να το κά-
νει, να σεβόμαστε τις δυσκο-
λίες και την ιδιοσυγκρασία 
του και να είμαστε ευρηματι-
κοί σε τεχνικές ανακάλυψης 
των δεξιοτήτων του.

Μας ρωτάτε, απαντούμε..

 Η κυρία Κ.Δ ρωτάει: ‘Ο γιός 
μου είναι μαθητής Δημοτικού 
και ‘’μισεί’’ το διάβασμα. Θε-
ωρεί οτι δεν του προσφέρει 
τίποτα και τσακωνόμαστε συ-
νεχώς. Το σχολείο είναι μια 
αγγαρεία για αυτόν και η ενα-
σχόλησή του στο σπίτι με τα 
μαθήματά του είναι μηδαμινή. 
Πως μπορώ να το διαχειρι-
στώ;’

Αγαπητή Κυρία, 

 Στους περισσότερους 
ανήλικους είτε ενήλικους 
δεν αρέσει να ασχολούνται 
με πράγματα που δεν κατα-
λαβαίνουν. Συγκεκριμένα, το 
παιδί δεν πρόκειται να ασχο-
ληθεί με το διάβασμα αν δεν 
συνειδητοποιήσει το λόγο 
που πρέπει να το κάνει. 

 Βασικός στόχος μας 
λοιπόν είναι να πείσουμε το 
παιδί να διαβάσει για να κα-
λυτερεύσει τον εαυτό του και 
όχι για να ικανοποιήσει τους 
γονείς και καθηγητές του για 
να αποφύγουμε την αντιδρα-
στική αυτή συμπεριφορά. 

 Η διαδικασία αυτή 
απαιτεί υπομονή, ενασχόλη-
ση, συζήτηση. Πρέπει να γίνει 
εμβάθυνση στη ψυχοσύνθε-
ση του παιδιού, να ανακαλύ-
ψουμε τι το εκφράζει, να το 
στοχοθετήσουμε, ωστε απο 
μόνο του να καταλάβει οτι το 
διάβασμα είναι η πιο εύκολη, 
τελικά, μέθοδος να πετύχει 
τα δικά του ‘ΘΕΛΩ΄.

Ευχές για επιτυχία.

ΙΣΟΚΡΑΤΗΣ
Μια μέρα παρουσιάστηκε στον περίφημο ρήτορα ένας επιπόλαιος 
και φλύαρος νέος, ο οποίος ήθελε να γίνει μαθητής του.

Ο Ισοκράτης έμεινε για λίγο σκεπτικός και στη συνέχεια ζήτησε 
από τον νέο διπλή αμοιβή.

Ο νέος παραξενεύτηκε και ζήτησε το λόγο.

Ο ρήτορας απάντησε:

‘Τον ένα μισθό τον ζητώ για να σου μάθω να μιλάς και τον άλλο 
για να μάθεις να σωπαίνεις’

25.10.1844 Ιδρύεται το μεγάλο Αθηναϊκό ξενοδοχείο ‘’Με-
γάλη Βρετανία’’.

26.10.1912 Ο Ελληνικός στρατός ελευθερώνει την Θες/
κη. Όλη η Τουρκική φρουρά 26000 ανδρών υπο τον ‘’φι-
λέλληνα’’ Χασάν Ταξίν πασά παραδίδεται. Ο πασάς για να 
αποφύγει την οργή του σουλτάνου κατέφυγε στη Γαλλία. Ο 
γιος του Κενάν Μεσαρέ φιλοτέχνησε σπουδαίους πίνακες 
του γεγονότος αυτού.

.......................................................................................................................
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‣ Διαβάσαμε και αυτά....

‣ Μνήμες

‣ Οι Μεγάλοι μας είπαν….. 

Με τη στήλη αυτή είμαι στη διάθεσή σας να 
απαντήσω με υπευθυνότητα σε ερωτήσεις 
που  αφορούν προβληματισμούς σας σχετικά 
με τα παιδιά και την εκπαιδευτική τους πορεία. 
Στείλτε μου τις ερωτήσεις σας στο vvasiliad@
outlook.com ή τηλεφωνείστε στο 2510220201

‘’ …Οφεί-
λουμε να 
μ ά θ ο υ μ ε 
στο παιδί να 
μαθαίνει με 
τον τρόπο 
που του ται-
ριάζει..’’ 

ΣΧΟΛΙΚΗ ΜΕΛΕΤΗ
ΤΕΧΝΙΚΕΣ ΕΠΙΤΥΧΙΑΣ

Από τη

Βασιλειάδου Βασιλική

• Mαθηματικός

• Κάτοχος Master in Education-Roehampton University

• Τ.β.  Καθηγητή Πανεπιστημίου Κρήτης

• Διευθύντρια σπουδών στα φροντιστήρια ΠΟΥΚΑΜΙΣΑΣ Καβάλας

• Μέλος του Δ.Σ. Μαθηματικής εταιρίας
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Άρχισε μία συνεργα-
σία με τον διοικητή 
του νοσοκομείου, 

τον κύριο Κλειτσιωτη. 
Είπαμε μέσα στο πλαίσιο 
αυτό, της δυσκολίας που 
υπάρχει συνολικά, να 
συνδράμουμε και εμείς 
με έναν τρόπο, βεβαίως 
βάση των σωστών διαδι-
κασιών, προκειμένου να 
διαθέσουμε κατά κάποιο 
τρόπο τρεις νοσηλευτές 
από το Πολίτειο Γηροκο-
μείο το οποίο έχουμε στη 
Χρυσούπολη. 

Πιστεύω ότι και με αυτό 
το τρόπο, για την περί-
οδο αυτή τουλάχιστον, 
μέχρι να ξεκαθαριστεί το 
τοπίο που έχει σχέση με 
την πανδημία, να βοηθή-
σουμε και εμείς στο μέ-
τρο του δυνατού, με τον 
τρόπο αυτό, τους αδελ-
φούς μας, στους ανθρώ-
πους μας, τους πολίτες 
μας. Αυτή είναι η συμ-
φωνία την οποία έχουμε 
κάνει και πιστεύουμε ότι 
θα τα καταφέρουμε.

Τι προβλέπετε για 
τους εμβολιασμούς 
στους ιερείς;
Εχουμε παραλάβει γενι-
κότερα τις εγκυκλίους, 
όπως και την τελευταία, 
η οποία μας έχει στα-
λεί μέσω της Ιεράς Συ-
νόδου και την έχουμε 
αποστείλει ήδη σε όλες 
τις ενορίες και εφαρ-
μόζεται στο μέτρο του 
δυνατού βεβαίως, εκεί 
που υπάρχουν αυτές τις 
δυνατότητες πιστεύω 
ότι η εγκύκλιος έχει δια-
τεθεί, είναι λογική, είναι 
σωστή και θεωρώ ότι η 
λέξη υποχρεωτικό είναι 
εκείνη η οποία έχει δημι-
ουργήσει δυστυχώς την 
μεγάλη δυσκολία μετα-
ξύ των ανθρώπων μας, 
δεν μπορεί να υπάρξει 
κάτι υποχρεωτικό γιατί 
αντιβαίνει στην ελευθε-
ρία και στο σύνταγμα 
της χώρας μας. Πιστεύω 
όμως ότι η σωστή ενη-
μέρωση και η σωστή δι-
άθεση κάθε ανθρώπου 
όποιος αγαπά την υγεία 

και θέλει και τον αδερφό 
του υγιή ή και τον εαυτό 
του, μπορεί να βοηθήσει 
σε πολλά πράγματα. Να 
πω το εξής ότι ποίμνιο 
μας δεν είναι μόνον αυ-
τοί που συμφωνούν με 
το εμβόλιο είναι και αυ-
τοί που δεν συμφωνούν, 
δεν μπορούμε να δη-
μιουργούμε διχασμούς 
και το ξέρουμε αυτό το 
πράγμα την πρώτη στιγ-
μή που ήρθα εδώ, ομιλώ 
για την ενότητα και την 
ειρήνη και την γαλήνη 
μεταξύ των ανθρώπων. 
Όταν είμαστε ενωμένοι 
μπορούμε να βρούμε μία 
κοινή συνισταμένη και να 
προχωρήσουμε μπροστά, 
στην προκειμένη περί-
πτωση δεν είναι δυνατόν 
να μαλώνουν στο χωριό 
μας, στους τρόπους συ-
γκέντρωσης των ανθρώ-
πων, για το αν κάποιος 
το έκανε το εμβόλιο ή 
κάποιος δεν θα το έκα-
νε, χρειάζεται να υπάρχει 
ενημέρωση που πιστεύω 
ότι πρέπει να δρομο-

λογηθεί με έναν τρόπο 
ανάλογο προκειμένου να 
μάθουν οι άνθρωποι για 
τι πρόκειται.

Μπορεί ο ιερέας να 
μιλήσει στους ανθρώ-
πους για τα εμβόλια;

Είναι ιατρικό θέμα και 
του έχω πει κάτ’ επανά-
ληψη αυτό, δεν μπορεί 
να αποφαίνεται γενικό-
τερα η εκκλησία και οι 
άνθρωποι της εκκλησίας 
σε ιατρικά ζητήματα και 
θέματα. Πώς μπορού-
με να μιλήσουμε άμα 
δεν γνωρίζουμε κάποια 
πράγματα προσωπικά; 
Μόνο οι γιατροί είναι 
αρμόδιοι. Όλα τα παιδιά 
μας έχουν κατά κάποιο 
τρόπο υποστεί εμβόλια 
από την πρώτη στιγμή 
που γεννιούνται και η εκ-
κλησία δεν ασχολήθηκαν 
με αυτά τα ζητήματα.

Έχουν εμβολιαστεί οι 
ιερείς;
Οι ιερείς μας έχουν την 

ελευθερία τους στην 
υπόθεση αυτή, μεγάλο 
ποσοστό των ιερέων έχει 
εμβολιαστεί είναι γεγο-
νός αυτό αλλά δεν μπο-
ρώ και είναι προσωπικά 
δεδομένα, ποιός εμβο-
λιάστηκε και ποιός οχι.  
Όμως πιστεύω ότι στην 
πορεία των πραγμάτων 
πηγαίνουμε καλά διό-
τι και η διαδικασία του 
test της δοκιμής αυτής 
της γρήγορης αυτά rapid 
test, πιστεύω οτι και 
αυτό το πράγμα τηρήθη-
κε και δεν έχουμε κάποιο 
πρόβλημα συγκεκριμένο.

Υπάρχει καποια πε-
ρίπτωση που ιερέας 
μιλάει στους πιστούς 
κατά του εμβολια-
σμού; 

Εμένα προσωπικά δεν 
έχει τύχει κάτι τέτοιο, 
τώρα το πόσο μπορεί να 
διαχειριστεί κάποιος μι-
λώντας σε κάποιους αν-
θρώπους που γνωρίζεις 
είναι διαφορετικό αυτό 

για μένα. Δεν μπορει να 
μιλήσει κανένας ιερέας 
στην εκκλησία για αυτό, 
διότι δεν είναι της αρ-
μοδιότητας του.Αλλα αν 
συμβεί νομίζει ότι αυτά 
τα πράγματα έχουν ήδη 
έχουν αποσαφηνιστεί, 
μπαίνει σε μία διαδικασία 
έρευνας, σε μία διαδικα-
σία για ποιο λόγο συμ-
βαίνει αυτό. Τουλάχιστον 
μέχρι στιγμής δεν έχει 
παρουσιαστεί.

Σε όλη την επικράτεια, 
σε όλη την Ελλάδα μας 
η εκκλησία από την πρώ-
τη στιγμή μαζί με τους 
ιερείς, τους δικούς τους 
επισκόπους τους συ-
νεργάτες της, στάθηκε 
δίπλα στο θέμα αυτό το 
ζήτημα, με σοβαρότητα, 
ευθύνη και ενότητα. Βε-
βαίως μερικές περιπτώ-
σεις πάντα μπορουν να 
υπάρχουν διότι είμαστε 
ελεύθεροι άνθρωποι.
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Στελέχωση νοσοκομείου με τρείς νοσηλευτές από την Ιερά 
Μητρόπολη ΦΝ-Θ



Ο Πρόεδρος του Επι-
μελητηρίου Καβάλας 
έκανε την ακόλουθη 

δήλωση : 

Λαμβάνοντας υπόψιν την 

απόφαση να υπαχθεί η 
Π.Ε. Καβάλας, στις κόκ-
κινες περιοχές, με mini 

lockdown, περιορίζοντας 
την κυκλοφορία, εξαιτίας 
της αύξησης των κρου-
σμάτων covid, καθώς 
και της υψηλής πίεσης 
που δέχεται τόσο το Νο-
σοκομείο της Καβάλας, 
αλλά και οι κλίνες ΜΕΘ, 
με απόφαση του Διοι-
κητικού Συμβουλίου του 
Επιμελητηρίου Καβάλας 
44/22.09.2021 αναβάλ-
λουμε την έκθεση μας 
KAVALA EXPO, σε ημε-
ρομηνία που θα μας επι-
τρέψουν οι εξελίξεις της 
πανδημίας.

Σεβόμενοι τους επιχειρη-
ματίες και τους εκθέτες 

από άλλες περιοχές και 
χώρες, καθώς και τους 
επισκέπτες μας και θέλο-
ντας να προστατεύσουμε 
τον ίδιο τον θεσμό, αλλά 
και ταυτόχρονα χωρίς να 
θέλουμε να περάσουμε 
ένα λάθος μήνυμα στην 
κοινωνία μας, θεωρούμε 
λογικό η έκθεση KAVALA 
EXPO, που είναι μια γιορ-
τή και ένα δέσιμο των 
τοπικών επιχειρήσεων με 
τους επισκέπτες κατανα-
λωτές, να αναβληθεί και 
να την οργανώσουμε με 
καλύτερες συνθήκες, με 
την πρέπουσα λαμπρό-
τητα που της αρμόζει.

Η πανδημία δυστυχώς 

για άλλη μια φορά πλήτ-
τει και την έκθεση μας, 
όπως έχει πληγώσει και 
την οικονομία και την 
κοινωνία μας.

Ας βοηθήσουμε όλοι να 
περιορίσουμε με κάθε 
τρόπο της εξάπλωση της 
πανδημίας που μας έχει 
στερήσει δράσεις, αλλά 
δυστυχώς και φίλους και 
συγγενείς μας.

Σύντομα θα επανέλθει η 
κανονικότητα και θα μας 
δοθεί η δυνατότητα να 
ενωθούμε επιχειρήσεις 
και καταναλωτές στην 
έκθεση KAVALA EXPO.
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Καβάλα 
Αναβάλλεται η έκθεση Kavala Expo 2021

Πρόσωπο αρχίζουν να 
αποκτούν αυτοί που βρί-
σκονται πίσω από την 
υποκίνηση των αντιεμ-
βολιαστών. Αυτό, του-
λάχιστον δείχνουν οι συ-
ντονισμένες κινήσεις της 
ηγεσίας του υπουργείου 
Προστασίας του Πολίτη 
με το Σώμα Δίωξης Ηλε-
κτρονικού Εγκλήματος.

Η δύναμη των social 
media ήταν εκείνη που 
γιγάντωσε το κίνημα των 
αντιεμβολιαστών όπως 
ονομάστηκε και επιτή-
δειοι – με όχι καθαρούς 

στόχους ακόμα – διείσ-
δυσαν και εκμεταλλεύ-
τηκαν την ανασφάλεια, 
τον φόβο αλλά και την 
άγνοια όσων διστάζουν 
να εμβολιαστούν.

Τα ηλεκτρονικά ίχνη 
τους πρόδωσαν

Δεν ήταν δύσκολο για 
τους αξιωματικούς του 
Σώματος Δίωξης Ηλε-
κτρονικού Εγκλήματος 
να εντοπίσουν τις ιστο-
σελίδες που παροτρύ-
νουν τους πολίτες είτε να 
μη φορούν μάσκα είτε να 

μην εμβολιάζονται. Επί-
σης, δεν ήταν δύσκολο 
να βρουν και τους νομι-
κούς που με το αζημίωτο 
εκμεταλλεύονταν τους 
πολίτες δίνοντάς τους 
συμβουλές. Ήδη, έχουν 
εντοπιστεί δεκάδες κλει-
στές ομάδες και προφίλ 
στα social media και αρ-
κετές από αυτές θα δια-
βιβαστούν σήμερα στον 
εισαγγελέα. Κάποιες από 
αυτές είναι και εταιρείες. 
Από αυτές κάποιες κα-
λούν σε ανυπακοή και 
κάποιες άλλες εμπορεύ-
ονται μηνύσεις αλλά και 

νομικές συμβουλές.

Αύριο το πόρισμα της 
ΕΛ.ΑΣ.

Την Τρίτη, 28 Σεπτεμβρί-
ου, θα ανακοινωθούν τα 
πορίσματα της έρευνας 
με αντικείμενο περιπτώ-
σεις στο Διαδίκτυο και 
στα μέσα κοινωνικής δι-
κτύωσης, οι οποίες πα-
ραβιάζουν τη νομοθεσία 
σχετικά με τη δημόσια 
ασφάλεια και τη δημό-
σια υγεία. Το ανακοίνω-
σε η Διεύθυνση Δίωξης 
Ηλεκτρονικού Εγκλήμα-

τος του Αρχηγείου της 
Ελληνικής Αστυνομίας. 
«Ακολουθώντας την 
εντολή του υπουργού 
Προστασίας του Πολίτη, 
Τάκη Θεοδωρικάκου, η 
υπηρεσία μας εργάζεται 
εντατικά για τη διερεύ-
νηση περιπτώσεων στο 
διαδίκτυο και στα μέσα 
κοινωνικής δικτύωσης 
οι οποίες παραβιάζουν 
τη νομοθεσία σχετικά με 
τη δημόσια ασφάλεια και 
τη δημόσια υγεία. Τα πο-
ρίσματα της έρευνας θα 
ανακοινωθούν την Τρίτη 
28 Σεπτεμβρίου 2021».

Πειθαρχικό για τους δι-
κηγόρους που στηρίζουν 
αρνητές
Την Κυριακή, η Συντο-
νιστική Επιτροπή των 
Δικηγορικών Συλλόγων 
της χώρας πήρε θέση 
σχετικά με τον χειρισμό 
υποθέσεων από δικηγό-
ρους αρνητών της παν-
δημίας και αντιεμβολια-
στών.

Και δεν πήρε απλά θέση 
αλλά θέτει σε εφαρμογή 
και πειθαρχικές διαδικα-
σίες.

Ξεκαθαρίζει ότι είναι 
αντίθετη σε γενικεύσεις, 
αφορισμούς, συνωμοσι-
ολογίες άκριτες στοχεύ-
σεις υγειονομικών και 
εκπαιδευτικών και ακραί-
ες θέσεις, από όπου και 

να εκφράζονται.

Καλεί μάλιστα τις δι-
καστικές και εν γέ-
νει δημόσιες αρχές να 
γνωστοποιούν στους δι-
κηγορικούς συλλόγους 
τα στοιχεία που έχουν 
στη διάθεση τους για την 
πειθαρχική διερεύνηση 
συμπεριφορών δικηγό-
ρων.

Παράλληλα, η Συντονι-
στική Επιτροπή υπενθυ-
μίζει στους δικηγόρους 
ότι όσον αφορά τον 
χειρισμό δικαστικών και 
εξώδικων υποθέσεων 
οφείλουν να εκτελούν 
το καθήκον τους εντός 
των ορίων της δοθείσης 
εντολής και των προ-
βλέψεων των διατάξεων 
του Κώδικα Δικηγόρων 
και του Κώδικα Δεοντο-
λογίας του δικηγορικού 
λειτουργήματος.

Συμπεριφορές που πα-
ραβιάζουν ή καταστρα-
τηγούν τους κανόνες 
άσκησης του επαγγέλ-
ματος είναι απερίφραστα 
καταδικαστέες και για 
την αντιμετώπισή τους 
αρμόδια είναι πειθαρχι-
κά όργανα των οικείων 
Δικηγορικών Συλλόγων, 
σύμφωνα με τη προβλε-
πόμενη από τον Κώδικα 
Δικηγόρων διαδικασία, 
τονίζουν χαρακτηριστικά.

Καβάλα 
«Επιχείρηση» αποκάλυψης των υποκινητών του αντιεμβολιαστικού 
κινήματος | Μετά την ΕΛ.ΑΣ στη μάχη και οι δικηγόροι



Την Δευτέρα 20 Σε-
πτεμβρίου έγινε 
γνωστή η συνερ-

γασία της διοίκησης του 
Νοσοκομείου Καβάλας 
με κάποιες ιδιωτικές 
εταιρίες για την στελέ-
χωση του Νοσοκομείου 
μετά από την αποχώ-
ρηση 100 εργαζόμενων 
(δηλαδή το 10%) λόγω 
αναστολών. Μάλιστα το 
θέμα σχολίασε αρνη-
τικά ο τοπικός ΣΥΡΙΖΑ 
Καβάλας εκδίδοντας και 
ανακοίνωση ρίχνοντας 
αιχμές προς την διοίκη-
ση του Νοσοκομείου. 
Όπως τόνισε ο διοικητής 
του Γενικού Νοσοκομεί-
ου  Ντίνος Κλειτσιώτης 
ως απάντηση στα όσα 
γράφτηκαν, η συγκεκρι-
μένη συνεργασία είναι 
για 3 μήνες και φυσικά 
γίνεται για να μην παρα-
τηρηθούν προβλήματα 
στην λειτουργικότητα 
του Νοσοκομείου. Πρό-
σθεσε μάλιστα ότι εάν 
θελήσουν όσοι ανεμβο-
λίαστοι εργαζόμενοι να 
επιστρέψουν μπορούν 
να κάνουν το εμβόλιο και 
ο ίδιος δεσμεύεται ότι θα 
επιστρέψουν κανονικά 
στην θέση εργασίας τους.

Ν.Κλειτσιώτης: 

Στο νοσοκομείο Καβά-

λας βγήκαν σε αναστολή 
εργασίας 108 εργαζόμε-
νοι από τους οποίους οι 
8 έχουν εμβολιαστεί και 
έχουν επιστρέψει στην 
θέση τους. Τα υπόλοιπα 
100 άτομα θα πρέπει να 
αντικατασταθούν . Στο 
γενικό νοσοκομείο θα 
έρθουν 18 καθαρίστρι-
ες με σύμβαση ιδιώτη, 
μέχρι να αποφασίσουν 
οι 18 να εμβολιαστούν 
και να επιστρέψουν στις 
θέσεις τους. Όσον αφο-
ρά το διοικητικό προ-
σωπικό, έχουμε 8 άτομα 
σε αναστολή τα οποία 
θα αντικατασταθούν με 
σύμβαση ιδιώτη. Αυτή η 
διαδικασία είναι νόμιμη 
καθ όλα και είναι η πιο 
σύντομη διαδικασία για 
να αντικατασταθούν τα 
άτομα που έχουν φύγει. 
Για το νοσηλευτικό προ-
σωπικό, η υγειονομική 
μας περιφέρεια έχει στεί-
λει μέχρι στιγμής τον πί-
νακα του λοιπού επικου-
ρικού του 2018-2019, 
με 25 νοσηλευτές και 
νοσηλεύτριες από τους 
οποίους  μονάχα οι 4 από 
τους 25 ανταποκρίθηκαν, 
ενώ οι υπόλοιποι δεν θέ-
λουν να εργαστούν στο 
νοσοκομείο Καβάλας. Αν 
και οι συμβάσεις αυτές 
είναι ετήσιες, παρ όλα 

αυτά η πανδημία και ο 
χρόνος που θα εργα-
στούν στο νοσοκομείο 
απωθούν τα άτομα αυτά  
ώστε να εργαστούν σε 
αυτό. Από εκεί και πέρα, 
θέλω να μας που αυ-
τοί που έγραψαν την 
ανακοίνωση αυτή ποια 
λύση προτείνουν και αν 
έχουν κάποια καλύτερη 
να την φέρουν να την 
δούμε. Είναι ξεκάθαρο 
και κάνω έκκληση στους 
100 εργαζομένους που 
έχουν φύγει με αναστο-
λή εργασίας, να εμβολι-
αστούν και να γυρίσουν. 
Όσον αφορά τα άτομα 
που θα προσλάβουμε 
με σύμβαση ιδιώτη για 
3 μήνες και  θα μείνουν 
για να βοηθήσουν και 
ας είναι μετά παραπα-
νήσια. Αρκεί να παρέ-
χουν και αυτά υπηρεσίες.

Ωστόσο, ο πρώην διοι-
κητής του γενικού νοσο-
κομείου Καβάλας Τάσος 
Καρασαββόγλου στην 
εκπομπή Αναλυτής του 
Enachannel, ξεκαθάρι-
σε ότι το παιχνίδι έχει 
χαθεί εξ αρχής  καθώς 
δεν υπήρχαν οι κατάλ-
ληλες πρωτοβουλίες 
από το υπουργείο υγεί-
ας ώστε αυτό να πείσει 
τους υγειονομικούς να 

εμβολιαστούν με επικοι-
νωνιακό χάσμα μεταξύ 
της  κυβέρνησης  του 
υπουργείου αλλά και 
των πολιτών, ενώ τόνι-
σε πως υπάρχει σοβαρό 
έλλειμμα όσον αφορά 
το προσωπικό και την 
πολιτική που έχει εξακο-
λουθήσει μέχρι στιγμής 
η τωρινή διοίκηση του 
νοσοκομείου καβάλας.

Τ. Καρασαββόγλου: 

Ήταν μια ρηχή και χω-
ρίς ουσιαστικό περιεχό-
μενο λύση, διότι όπως 
είπε και ο διοικητής του 
νοσοκομείου είναι μια 
λύση για 2-3 μήνες και 
μια λύση που αναφέρετε 
στον ιδιωτικό τομέα  της 
οικονομίας, ενώ εμείς 
ανήκουμε στην κατηγο-
ρία των ανθρώπων που 
πιστεύουν ότι το δημόσιο 
σύστημα υγείας  πρέπει 
να είναι αυτοδύναμο και 
να βασίζεται στις δικές 
του δυνάμεις και να είναι 
επαρκές. Αυτό που εμείς 
επισημαίνουμε είναι ότι η 
κυβέρνηση εδώ και πε-
ρίπου δυο χρόνια, δεν 
έχει στηρίξει το σύστημα 
υγείας, μάλιστα θα έλε-
γα ότι έχει προσπαθήσει 
να το αναξιοποίηση και 
να το αποδυναμώσει. 

Σημειώστε ότι είμαστε 
σε πολύ δύσκολη κατά-
σταση και τα στοιχεία 
δείχνουν ότι είμαστε 
στην Ευρώπη δεύτεροι 
σε αριθμό κρουσμάτων.

Όσον αφορά τους νοση-
λευτές που ζητήθηκαν 
από την λίστα επικουρι-
κών της ΥΠΕ  και μάλιστα 
από μια λίστα του 2018-
2019, το ερώτημα είναι 
γιατί δεν ανανεώθηκε 
η λίστα αυτή από τότε 
μέχρι και σήμερα. Είμαι 
βέβαιος ότι αν αυτό είχε 
συμβεί θα έμπαιναν και 
άλλοι ενδιαφερόμενοι 
για να απασχολήσουν το 
σύστημα. Και αν η πολιτι-
κή ηγεσία έθετε ως στό-
χο όσοι ενταχτούν από 
την λίστα του επικουρι-
κού να έχουν μια θετική 
εργασιακή προοπτική, 
τότε, θα είχαν εκδηλώ-
σει ακόμα περισσότεροι 
το ενδιαφέρον τους. Άρα 
δεν ζητήσαμε λύσεις σε 
καλή δεξαμενή αλλά 
ούτε και σωστό πλαίσιο 
για να τις αντλήσουμε.

Εργαζόμενοι Νοσοκο-
μείου Καβάλας : 

“21 ημέρες μετά την 
ανάλγητη, πρόχειρη και 
άκρως επιπόλαιη από-
φαση της Κυβέρνησης 
να τεθούν σε καθεστώς 
αναστολής εργασίας 
οι υγειονομικοί εργα-
ζόμενοι που δεν εμβο-
λιάστηκαν , στο Νο-
σοκομείο Καβάλας η 
κατάσταση είναι τραγική 
και επικίνδυνη για όλους !

Οι εργαζόμενοι που βρί-
σκονται σε αναστολή ερ-
γασίας έως σήμερα είναι 
100 εκ των οποίων οι 
50 νοσηλευτές. Ήδη η 
έλλειψη νοσηλευτικού 
προσωπικού στο Νοσο-
κομείου ήταν στο ύψος 
των 176,προσθέτοντας 
και τους 50 η έλλειψη 
νοσηλευτικού προσω-
πικού ξεπερνά το 50% !

Η ηγεσία του Υπουργείου 
Υγείας εγκατέλειψε τα 
Νοσοκομεία αρνούμενη 
στην πραγματικότητα να 
τους παρέχει την δυνα-
τότητα να πραγματοποι-
ήσουν προσλήψεις προς 
αντικατάσταση όσων 
αποχώρησαν. Οι λίστες 
του Επικουρικού προσω-
πικού έχουν πλέον εξα-
ντληθεί και παραμένουν 

κλειστές για νέες αιτή-
σεις, ενώ από τους 12 
νοσηλευτές που κλήθη-
καν από τις 2-9-21 για να 
εργαστούν οι 5 δεν απο-
δέχτηκαν τον διορισμό 
και οι 2 παραιτήθηκαν!

Η κλινική covid και η 
ΜΕΘ covid συνεχίζουν 
να δέχονται περιστατικά 
για νοσηλεία από όμο-
ρους νομούς, η πληρό-
τητα τους καθημερινά 
ξεπερνά το 100% με 
αποτέλεσμα να νοσηλεύ-
ονται περιστατικά στην 
Βραχεία νοσηλεία ή στην 
Ανάνηψη με νοσηλευτές 
που μετακινούνται για 
λίγες ώρες από τα τμή-
ματα που εργάζονται !

Όλες οι κλινικές του 
Νοσοκομείου τα Επεί-
γοντα και τα Εργα-
στήρια, συνεχίζουν να 
δέχονται τα υπόλοι-
πα περιστατικά πλην 
covid,λειτουργούν με κά-
λυψη προσωπικού κάτω 
των ορίων ασφαλείας!

Η κατάσταση όπως 
έχει διαμορφωθεί είναι 
άκρως επικίνδυνη για 
τους εργαζόμενους που 
καθημερινά σε συνθή-
κες πολέμου προσπα-
θούν να παρέχουν υπη-
ρεσίες στους ασθενείς, 
εξαντλημένοι, έχοντας 
ξεπεράσει και τα αν-
θρώπινα όρια κόπωσης 
και αντοχής προσπαθώ-
ντας να καλύψουν τα 
τεράστια κενά που έχουν 
δημιουργηθεί, είναι 
όμως πλέον αδύνατο !

Η ηγεσία του Υπουργεί-
ου Υγείας οφείλει άμεσα 
να δώσει νομοθετικά την 
δυνατότητα στις Διοική-
σεις των Νοσοκομείων 
να συνάψουν ατομικές 
συμβάσεις εργασίας! 
Οποιοσδήποτε άλλος 
τρόπος πρόσληψης προ-
σωπικού είναι χρονο-
βόρος και η ανάγκη για 
άμεση ,χθες όχι σήμερα, 
κάλυψη των κενών θέσε-
ων είναι άκρως επιτακτι-
κή. Να σταματήσουν επι-
τέλους να μας εμπαίζουν 
με δήθεν εγκρίσεις διορι-
σμών από λίστες επικου-
ρικών που είναι κενές ! 
Φέρουν ακέραια όλη την 
ευθύνη της κατάστασης 
που έχει δημιουργηθεί 
και να είναι βέβαιοι πως 
θα κληθούν να αντιμε-
τωπίσουν τις συνέπειες”!
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ΑΙΣΘΗΤΙΚΗ

ΑΛΛΕΡΓΙΟΛΟΓΟΙ

ΚΑΡΔΙΟΛΟΓΟΙ

ΓΕΝΙΚΟΙ ΟΙΚ. ΙΑΤΡΟΙ

ΔΕΡΜΑΤΟΛΟΓΟΙ - ΑΦΡΟΔΙΣΙΟΛΟΓΟΙ

ΔΙΑΙΤΟΛΟΓΟΙ - ΔΙΑΤΡΟΦΟΛΟΓΟΙΓΥΝΑΙΚΟΛΟΓΟΙ - ΜΑΙΕΥΤΗΡΕΣ

ΚΛΙΝΙΚΕΣ



ΠΑΙΔΙΑΤΡΟΙ
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Οι παραπάνω καταχωρήσεις δεν αποτελούν διαφημιστικό προϊόν αλλά ενημέρωση των αναγνωστών
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ΛΟΓΟΘΕΡΑΠΕΥΤΕΣ

ΟΔΟΝΤΙΑΤΡΟΙ

ΟΥΡΟΛΟΓΟΙ - ΑΝΔΡΟΛΟΓΟΙ

ΨΥΧΟΛΟΓΟΙ

Είναι χαρακτηριστικό ότι 39 περιοχές κατα-
γράφουν διψήφιο αριθμό κρουσμάτων.

Αιτωλοακαρνανία 12
Αργολίδα      17
Αρκαδία     13
Αχαΐα 77
Βοιωτία  22
Δράμα    15
Έβρος       29
Εύβοια     45
Ζάκυνθος  24
Ηλεία    16
Ημαθία  24
Θήρα        10
Ιωάννινα        19
Καβάλα      16
Κέρκυρα           38
Κιλκίς 10
Κοζάνη      31
Κορινθία    44
Κως     15
Λακωνία      12
Λάρισα   64
Λασίθι     19
Λευκάδα   10
Μαγνησία  14
Μεσσηνία     27
Μύκονος       27
Νάξος    14
Ξάνθη       12
Πάρος      23
Πέλλα    17
Πιερία         22
Πρέβεζα   13
Ρέθυμνο     46
Ρόδος  91
Τρίκαλα    11
Φθιώτιδα       25
Φλώρινα  19
Χαλκιδική      35
Χίος 13

Σε 39 περιοχές 
διψήφια τα 
κρούσματα 
κορωνοϊου στην 
χώρα
Ανησυχία για το 
φθινόπωρο

Στο επίκεντρο της πανδημίας του 
κορονοϊού παραμένει η Αττική, 
όπου εντοπίστηκαν 948 κρούσματα 
από τα συνολικά 2.760 που 
ανακοίνωσε ο ΕΟΔΥ.
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AUTO - MOTO

COFFEE BAR - CATERING
ΕΣΤΙΑΣΗ

ΓΡΑΦΕΙΟ ΤΕΛΕΤΩΝ

ΔΙΑΦΟΡΕΣ ΥΠΗΡΕΣΙΕΣ

ΕΙΔΗ ΣΠΙΤΙΟΥΔΙΚΗΓΟΡΟΙ



ΜΑΡΜΑΡΑ

ΨΥΚΤΙΚΟΙ
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ΕΙΔΗ ΣΥΣΚΕΥΑΣΙΑΣ

ΕΙΔΗ ΔΙΑΤΡΟΦΗΣ ΘΕΡΜΑΝΣΗ ΜΕΤΑΦΟΡΕΣ

ΜΗΧΑΝΟΥΡΓΕΙΟ

ΤΕΧΝΙΚΑ ΓΡΑΦΕΙΑ - ΜΗΧΑΝΙΚΟΙ ΓΕΩΠΟΝΟΙ

ΒΙΟΤΕΧΝΙΑ ΤΕΝΤΩΝ

ΒΙΟΜΗΧΑΝΙΚΑ ΠΛΥΝΤΗΡΙΑ 

ΛΕΥΚΑ ΕΙΔΗ – ΧΑΛΙΑ

ΕΙΔΙΚΗ ΑΓΩΓΗ

ΑΣΦΑΛΕΙΕΣ

ΚΥΝΗΓΕΤΙΚΑ-ΣΚΟΠΕΥΤΙΚΑ ΕΙΔΗ

ΦΡΟΝΤΙΣΤΗΡΙΑ



ΔΕΥΤΕΡΑ	
2:00	 Αναλυτής	(Ε)
4:00	 Engine	Power	(Ε)
4:30	 Εξελίξεις	(Ε)
6:00	 Εδώ	Είμαστε	
7:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
8:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις
13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας	Απλά
18:30	 Μαζί
19:30	 ENA	Live	News
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Αυτόπτης	Μάρτυρας
23:00	 Εξελίξεις
0:30	 Δελτίο	Ειδήσεων

ΤΡΙΤΗ	
1:30	 Αναλυτής	(Ε)	
3:30	 Engine	Power
4:00	 Εξ-Ιστορώ	(Ε)
5:00	 Κρυμμένοι	Θησαυροί	(Ε)	
6:00	 Εδώ	Είμαστε
7:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
8:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις
13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας	Απλά
18:30	 Μαζί
19:30	 ENA	Live	News	
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Κρυμμένοι	Θησαυροί	
23:00	 Εξ-Ιστορώ
0:00	 Δελτίο	Ειδήσεων

ΤΕΤΑΡΤΗ	
2:00	 Αναλυτής	(Ε)
4:00	 Engine	Power	(Ε)
4:30	 Εξελίξεις	(Ε)
6:00	 Εδώ	Είμαστε	
7:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
8:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις
13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας	Απλά
18:30	 Μαζί
19:30	 ENA	Live	News	
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Πάμε	Διακοπές
23:00	 Εξελίξεις
0:30	 Δελτίο	Ειδήσεων

ΠΕΜΠΤΗ	
1:30	 Αναλυτής	(Ε)
3:30	 Ελληνική	Ταινία	
5:00	 Ιστορικά	Γεγονότα	(Ε)	
6:00	 Εδώ	Είμαστε	
7:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
8:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις

13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας	Απλά
18:30	 Μαζί
19:30	 Ena	Live	News	
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Ιστορικά	Γεγονότα	
23:00	 Για	μία	ομορφότερη	Ζωή
0:00	 Δελτίο	Ειδήσεων

ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ	
2:00	 Αναλυτής	(Ε)
4:00	 Imam	Baildi	(Ε)
5:00	 Hellenic	Dna	(Ε)	
6:00	 Εδώ	Είμαστε	
7:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
8:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις
13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας	Απλά
18:30	 Μαζί
19:30	 Ena	Live	News	
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Ένα	με	τη	Γη
23:30	 Imam	Baildi
0:30	 Δελτίο	Ειδήσεων

ΣΑΒΒΑΤΟ	
1:30	 Πάμε	Τσάρκα
2:30	 Όλο	Υγεία
3:30	 Άνθρωποι	(Ε)
4:00	 Πυξίδα	
5:00	 Imam	Baildi	(Ε)
6:00	 Εξ	Ιστορώ
7:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
8:00	 Τηλεπωλήσεις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Engine	Power
15:00	 Άνθρωποι	(Ε)
15:30	 Πάμε	Διακοπές	(Ε)	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Meet	The	Chef	(Ε)
18:30	 Για	μια	ομορφότερη	ζωή
19:30	 Κρυμμένοι	Θησαυροί	(Ε)	
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
21:30	 Ένα	Τραγούδι	Ακόμα	
23:30	 Εξ-Ιστορώ
00:30	 Δελτίο	Ειδήσεων

ΚΥΡΙΑΚΗ	
0:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
1:30	 Hellenic	Dna
2:30	 Αυτόπτης	Μάρτυρας	(Ε)
4:30	 ENA	Sport	(Ε)	
6:30	 Άνθρωποι	(Ε)
7:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
8:00	 Τηλεπωλήσεις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Engine	Power
15:00	 Ένα	με	τη	Γη
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Ένα	Τραγούδι	ακόμα
18:30	 Imam	Baildi	(Ε)
19:30	 Αυτόπτης	Μάρτυρας	(Ε)
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
21:30	 Ena	Sport
23:30	 Ιστορικά	Γεγονότα	(Ε)
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ΔΕΥΤΕΡΑ	–	ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ        

06:00-08:00 ΜΟΥΣΙΚΗ
08:00  ΤΟΠΙΚΟ ΔΕΛΤΙΟ ΕΙΔΗΣΕΩΝ
08:00-10:00 ΠΡΩΙΝΟΣ ΚΑΦΕΣ
10:00  ΤΟΠΙΚΟ ΔΕΛΤΙΟ ΕΙΔΗΣΕΩΝ
10:00-11:00 ΝΙΚΟΣ ΧΑΤΖΗΝΙΚΟΛΑΟΥ
11:00  ΤΟΠΙΚΟ ΔΕΛΤΙΟ ΕΙΔΗΣΕΩΝ
11:00-12:00 ΝΙΚΟΣ ΧΑΤΖΗΝΙΚΟΛΑΟΥ
12:00  ΤΟΠΙΚΟ ΔΕΛΤΙΟ ΕΙΔΗΣΕΩΝ
12:00-13:00 ΜΟΥΣΙΚΗ
13:00  ΤΟΠΙΚΟ ΔΕΛΤΙΟ ΕΙΔΗΣΕΩΝ

14:00  ΤΟΠΙΚΟ ΔΕΛΤΙΟ ΕΙΔΗΣΕΩΝ
14:00-15:00 ΜΟΥΣΙΚΗ
15:00  ΤΟΠΙΚΟ ΔΕΛΤΙΟ ΕΙΔΗΣΕΩΝ
15:00-16:00 ΜΟΥΣΙΚΗ
16:00  ΤΟΠΙΚΟ ΔΕΛΤΙΟ ΕΙΔΗΣΕΩΝ
16:00-17:00 ΜΟΥΣΙΚΗ
17:00  ΤΟΠΙΚΟ ΔΕΛΤΙΟ ΕΙΔΗΣΕΩΝ
17:00-18:00 ΜΟΥΣΙΚΗ
18:00  ΤΟΠΙΚΟ ΔΕΛΤΙΟ ΕΙΔΗΣΕΩΝ
18:00-19:00 ΜΟΥΣΙΚΗ
19:00  ΤΟΠΙΚΟ ΔΕΛΤΙΟ ΕΙΔΗΣΕΩΝ
19:00-20:00 ΜΟΥΣΙΚΗ
20:00  ΤΟΠΙΚΟ ΔΕΛΤΙΟ ΕΙΔΗΣΕΩΝ
20:00-06:00 ΜΟΥΣΙΚΗ

ΣΑΒΒΑΤΟ – ΚΥΡΙΑΚΗ

06:00-10:00 ΜΟΥΣΙΚΗ
10:00-13:00 Α.ΠΑΥΛΟΠΟΥΛΟΣ- Μ.ΝΙΦΛΗΣ

14:00-19:00 ΜΟΥΣΙΚΗ
19:00-22:00 REAL SPORTS
22:00-06:00 ΜΟΥΣΙΚΗ

www.enachannel.gr
2510. 231033

www.enaradio.gr
2510. 832555

Πολυκοσμία από 
συναδέλφους στα 
εμβολιαστικά κέ-
ντρα της Καβάλας.

Ξεκίνησαν τα εξω-
τερικά γυρίσματα 
για τις εκπομπές 
λίγο πριν το τέλος 
της σεζόν...

Σε λίγο ξεκινούν 
και οι άδειες (αν 
και μερικών έχουν 
ξεκινήσει ήδη...)

Γεμίσαμε status 
με τις "ανωμαλί-
ες" του καιρού από 
μερικούς συναδέλ-
φους..

Είχαμε την τιμητι-
κή μας πάντως τα 
μέσα στην επίσκε-
ψη της ΠτΔ. Πάλι 
καλά που τραβήξα-
με έστω τρία πλάνα 
κατά την διάρκεια 
των εγκαινίων της 
Μεγάλης Λέσχης 
που το Κρατικό Κα-

νάλι την έχει ήδη 
ξεχάσει!

Δημοτικός σύμβου-
λος "κατακεραυ-
νώνει" συνάδελφο 
μέσω αναρτήσεων, 
αλλά και εκείνος 
δεν σταματάει να 
τον... κατηγορεί για 
τα πάντα βρε παιδί 
μου!

Τα λέμε σύντομα με 
περισσότερες «πι-
κάντικες» ειδήσεις.
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Τα Νέα των… Media!
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Προ δυσάρεστων 
εκπλήξεων βρίσκο-
νται το τελευταίο 
διάστημα χιλιάδες 
αγρότες, λόγω της 
ιδιότυπης τακτικής 
που εφαρμόζουν οι 
οικονομικές αρχές, 
προωθώντας  τον 
συμψηφισμό επι-
στρεπτέων προκα-
ταβολών (τα γνω-
στά χιλιάρικα) που 
έχουν χορηγηθεί 
τον τελευταίο χρόνο 
με απαιτήσεις από 
ειδικές ενισχύσεις 
λόγω κορωνοϊού οι 
οποίες αφορούν σε 
συγκεκριμένα αγρο-
τικά προϊόντα και 
τις περισσότερες 
φορές «ωριμάζουν» 
με πολύ μεγάλη κα-
θυστέρηση.

Η έκπληξη γίνεται αγα-
νάκτηση από τη στιγμή 
που γίνεται αντιληπτό 

ότι τουλάχιστον το 50% 
από το συνολικό ποσό 
της επιστρεπτέας, αφαι-
ρείται αυτομάτως από 
την απαίτηση που υπάρ-
χει για κάποια από τις 
γνωστές κορωνοενισχύ-
σεις κάτι που δεν συμ-
βαίνει με τις άλλες κα-
τηγορίες επαγγελματίων. 
Σημειωτέον ότι με βάση 
τις κυβερνητικές δεσμεύ-
σεις, οι άλλοι επαγγελ-
ματικές ομάδες αλλά και 
οι επιχειρήσεις εφόσον 
κριθεί ότι θα πρέπει να 
επιστρέψουν μέρος της 
επιστρεπτές προκαταβο-
λής, αυτό θα το κάνουν 
σε πολλές και με πολύ 
χαμηλό επιτόκιο δόσεις.  

Aυτή η κατάφωρη αδικία 
σε βάρος των παραγω-
γών διαπιστώνεται το τε-
λευταίο διάστημα, έπειτα 
από την πληρωμή των 
πολυαναμενώμενων ει-
δικών κρατικών ενισχύ-
σεων σε κηπευτικά, ελιές 
καλαμών και βουβάλια. 
Αρκετοί είναι οι παρα-

γωγοί που δεν ξέρουν τι 
έχουν πληρωθεί τελικά 
από τα ποσά που ανέμε-
ναν, αφού εφαρμόστη-
κε η παρακράτηση της 
επιστρεπτέας προκατα-
βολής με έναν ιδιότυπο 
τρόπο.

Έτσι, ενώ όσοι δεν 
συμμετείχαν στους κύ-
κλους της επιστρεπτέας 
προκαταβολής πληρώ-
θηκαν στο ακέραιο το 
ποσό της ενίσχυσης, οι 
υπόλοιποι είδαν στους 
λογαριασμούς τους 
χρήματα που δεν αντα-
ποκρίνονται στους υπο-
λογισμούς τους. Αν και 
ο σχεδιασμός προέβλε-
πε να παρακρατηθεί το 
50% του ποσού που 
έλαβαν με την επιστρε-
πτέα, ορισμένοι είδαν 
μικρότερη παρακράτηση, 
ενώ άλλοι παραγωγοί 
έλαβαν τη μισή ενίσχυ-
ση, με την άλλη μισή να 
«κλειδώνεται» έναντι της 
επιστρεπτέας και την δι-
αφορά να αναμένεται 
σε άγνωστο χρόνο και 
σίγουρα μετά την προκα-
ταβολή του τσεκ.

Για παράδειγμα, ένας πα-
ραγωγός με 30 στρέμμα-
τα φθινοπωρινής πα-
τάτας, που θα λάμβανε 
κανονικά 6.150 ευρώ 
ενίσχυση λόγω παν-
δημίας (205 ευρώ το 
στρέμμα), και συμμετείχε 
σε δύο κύκλους της επι-
στρεπτέας, λαμβάνοντας 
συνολικά 2.000 ευρώ, 
είδε στο λογαριασμό του 

3.075 ευρώ. Τα υπόλοι-
πα 3.075 παρακρατήθη-
καν έναντι της επιστρε-
πτέας, παρά το γεγονός 
ότι βάσει του κανονισμού 
του μέτρου, η υποχρέ-
ωσή του απέναντι στο 
κράτος ανέρχεται σε 
1.000 ευρώ. Το ζήτημα 
είναι ακόμα πιο έντονο 
σε καλλιέργειες όπως 
του καρπουζιού όπου το 
ύψος της ενίσχυσης ήταν 
μικρότερο (140 ευρώ 
το στρέμμα) αλλά και η 
εμπορική πορεία φέτος 
τέτοια, που είδε σημα-
ντικές ποσότητες της πα-
ραγωγής να παραμένουν 
στο χωράφι. Σε μια τέ-
τοια περίπτωση, το ποσό 
της επιστρεπτέας και 
το ύψος της ενίσχυσης 
αφήνουν ένα αμελητέο, 
αν όχι μηδενικό υπόλοι-
πο στους παραγωγούς, 
που ανέμεναν την ενί-
σχυση για να μπορέσουν 
να κινηθούν.

Φυσικά η παραπάνω πε-
ρίπτωση, υψώνει εις το 
τετράγωνο την αδικία εις 
βάρος των παραγωγών 
του πρωτογενούς τομέα, 
αφού είναι οι πρώτοι 
από όλους τους επαγ-
γελματίες που κάλυψαν 
(με εκβιαστικό τρόπο αν 
μη τι άλλο) τις υποχρε-
ώσεις τους απέναντι στο 
κράτος από τώρα, όταν 
οι υπόλοιποι θα κατα-
βάλουν την πρώτη δόση 
των Ιανουάριο του 2022.

Μάλιστα αυτό έγινε τη 
στιγμή που ακόμα δεν 

έχει ξεκαθαρίσει το το-
πίο αναφορικά με τις 
προθέσεις του υπουργεί-
ου Οικονομικών για τους 
τελευταίους κύκλους 
της επιστρεπτέας, αφού 
όπως ακούγεται, συζη-
τείται έντονα το ενδε-
χόμενο να παραγραφεί η 
υποχρέωση επιστροφής 
του 50% της ενίσχυσης, 
όπως συνέβη με τους 
τρεις πρώτους κύκλους 
ή να επιστραφεί τελικά 
μόνο το 30%.

Σε ένα τέτοιο ενδεχόμε-
νο, περιπλέκεται έτι πε-
ραιτέρω η περίπτωση 
των παραγωγών που 
έλαβαν μικρή ενίσχυση 
από το μέτρο της επι-
στρεπτέας (έως 1.000 
ευρώ), είδαν κράτηση 
του 50% αυτής μερικούς 
μήνες μετά την πίστω-
σή της, χωρίς μάλιστα η 
αγορά να έχει ανακάμψει 
στους κλάδους ενασχό-
λησής τους και τελικά 
θα κληθούν να βγάλουν 
άκρη με τις δαιδαλώ-
δεις δημόσιες υπηρεσί-
ες, προκειμένου να τους 
επιστραφεί η διαφορά.

Άνθρωποι της αγοράς 
συζητώντας την εξέλιξη 
αυτή στην Agrenda, συ-
νειδητοποιούν ότι δεν 
υπάρχει κάποιο μοτίβο 
που να εξηγεί τη λογική 
πληρωμής των έκτακτων 
ενισχύσεων, με τους πα-
ραγωγούς να χρειάζεται 
τώρα να απευθυνθούν 
στις υπηρεσίες στις οποί-
ες υποβάλουν την αίτη-
ση ΟΣΔΕ τους προκειμέ-

νου να βγάλουν άκρη με 
το τι ακριβώς δικαιού-
νταν, τι παρακρατήθηκε 
και αν έχουν να αναμέ-
νουν κάποια επιστροφή 
ως το τέλος του έτους. 
Η σύγχυση πάντως εν-
δέχεται να οφείλεται σε 
ενέργειες από την πλευ-
ρά της ΑΑΔΕ, αφού αυτή 
ήταν που έδωσε στον 
ΟΠΕΚΕΠΕ τη λίστα των 
πληρωμών, όπως εξηγεί 
πηγή που γνωρίζει τη δι-
αδικασία. 

 

Σταθερά κατεβασμένος 
ο διακόπτης

Εν τω μεταξύ, ένα ακόμα 
ζήτημα που έχει προκύ-
ψει το τελευταίο διά-
στημα στους παραγω-
γούς, έχει να κάνει με τη 
ρύθμιση των χρεών ένα-
ντι της ΔΕΗ. Όπως με-
ταφέρουν αγρότες στην 
Agrenda, σε περιπτώσεις 
αγροτών που η εταιρεία 
ηλεκτροδότησης έκοψε 
το ρεύμα λόγω οφειλών 
και στη συνέχεια εκείνοι 
προχώρησαν σε ρύθμιση 
των χρεών τους, η ΔΕΗ 
εξακολουθεί να μην συν-
δέει στο δίκτυο τις γεω-
τρήσεις τους, έως ότου 
εξοφληθεί το χρέος. Με 
άλλα λόγια, οι αγρότες 
αυτοί πληρώνουν έπειτα 
από τον διακανονισμό 
κανονικά τις δόσεις τους 
και τον λογαριασμό, 
ρεύμα όμως δεν έχουν 
έως ότου εξοφληθεί το 
χρέος τους

Εκπλήξεις αγροτών λόγω απρόσμενων συμψηφισμών 
επιστρεπτέας με έκτακτες
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Για 85.000 δικαιού-
χους στο πρόγραμμα 
της Βιολογικής Γε-
ωργίας που θα προ-
κηρυχθεί μέσα στο 
ερχόμενο δίμηνο έκα-
νε λόγο ο υπουργός 
Αγροτικής Ανάπτυξης, 
Σπήλιος Λιβανός, κα-
θώς τα κονδύλια των 
420 εκατ. ευρώ που 
θα διατεθούν αφο-
ρούν δεσμεύσεις μό-
λις για δύο έτη (αντί 
για 3ετία-5ετία) οπότε 
θα χωρέσει το Μέτρο 
πολλές εκμεταλλεύ-
σεις.

Οι αιτήσεις στο Μέτρο 
θα αφορούν μόνο όσους 
έχουν ήδη πιστοποιήσει 
ως βιολογικές τις καλ-
λιέργειες ή τις εκτρο-

φές τους μέχρι και τις 
31/12/2020, κάτι που 
όμως ενδέχεται να αλ-
λάξει και να μπορούν να 
κάνουν αίτηση και όσοι 
πιστοποιήθηκαν στις 
αρχές του 2021. Σημει-
ώνεται εδώ πως οι αιτή-
σεις θα βασιστούν στις 
φετινές αιτήσεις ΟΣΔΕ. 
Όσον αφορά ειδικότερα 
το περιεχόμενο της προ-
δημοσίευσης του Μέ-
τρου 11, το υπουργείο 
Αγροτικής Ανάπτυξης 
και Τροφίμων λέει πως 
θα βγάλει τέσσερις προ-
σκλήσεις ανάλογα με την 
ομάδα των προϊόντων. Η 
κάθε πρόσκληση θα έχει 
τον δικό της προϋπολο-
γισμό, με το μεγαλύτερο 
ποσό να κατευθύνεται 
στα κηπευτικά (60 ευρώ 

το στρέμμα). Αναλυτικό-
τερα:

Πρώτη πρόσκληση: Επι-
λέξιμες καλλιέργειες: 
αραβόσιτος κτηνοτρο-
φικός, αραβόσιτος εδώ-
διμος, χειμερινά σιτηρά, 
μηδική, τριφύλλι, άλλα 
κτηνοτροφικά ψυχανθή, 
όσπρια, βαμβάκι, λινάρι, 
ελαιοκράμβη, ηλίανθος, 
σόργο και άλλες αρο-
τραίες καλλιέργειες.

Δεύτερη πρόσκληση: 
Επιλέξιμες καλλιέργει-
ες: ελαιοκομία, σταφίδα, 
επιτραπέζια σταφύλια, 
σταφύλια οινοποιήσιμα, 
μηλοειδή, πυρηνόκαρπα, 
εσπεριδοειδή, αρωματι-
κά – φαρμακευτικά φυτά, 
ακρόδρυα, φυλλώδη λα-

χανικά, σταυρανθή, βολ-
βώδη, καρότο, πατάτα. 
Νέες προσθήκες ροδιά, 
ακτινίδιο, συκιά, μικρό-
καρπες/δάσους, αβοκά-
ντο και νέα κηπευτικά.

Τρίτη πρόσκληση: Επι-
λέξιμες εκτροφές: αι-
γοπρόβατα, βοοειδή με 
κρεατοπαραγωγική/μι-
κτή κατεύθυνση, βοοειδή 
με γαλακτοπαραγωγική 
κατεύθυνση. Επιλέξιμα 
για ενίσχυση είναι τα βο-
οειδή άνω των 6 μηνών 
και τα αιγοπρόβατα άνω 
των 12 μηνών, σύμφωνα 
με την προδημοσίευση 
του Μέτρου

Τέταρτη πρόσκληση: Θα 
περιλαμβάνει ως επιλέ-
ξιμα τα μελίσσια.

Διετές πριμ για 85.000 δικαιούχους για Βιολογικά μέχρι Νοέμβρη
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Η εποχή που καταφεύ-
γαμε σε παραδοσιακές 
μεθόδους για να δια-
φημίσουμε τα προϊόντα 
μας, ανήκει στο παρελ-
θόν. Τα social media 
έχουν αλλάξει για τα 
καλά τους κανόνες του 
παιχνιδιού για την επι-
κοινωνία γιατί μπορείς 
να στοχεύσεις στο κοι-
νό που θέλεις  και να 
αποκτήσεις ουσιαστική 
επικοινωνία με τους πε-
λάτες σου.
  
Τη είναι όμως αυτό 
που κάνει περιζήτη-
τα και απαραίτητα τα 
Social Media;

Το ψηφιακό τοπίο στην 
Ελλάδα, ύστερα από 
σχετική έρευνα που 
πραγματοποιήθηκε , δι-
αμορφώνεται ως εξής:
Το 90% των Ελλήνων 
σερφάρει στο διαδίκτυο 
με οποιαδήποτε συχνό-
τητα, με της ηλικίες με-
ταξύ 13-34 σε ποσοστό 
100% .
Σε αυτό όμως συμβάλ-
λει το γεγονός ότι το 
85% των Ελλήνων δι-
αθέτει Smartphone, με 
αποτέλεσμα το 65% των 
Ελλήνων να επισκέπτε-
ται τα Social Media σε 
καθημερινή βάση.

Τη οδηγεί όμως στη 
μαζική χρήση των 
social Media;

Τα κίνητρα για την δη-
μιουργία λογαριασμού 
στα  social media, εί-
ναι ως επί το πλείστον 
για την ενημέρωση από 

τους φίλους, και για τα 
νέα της επικαιρότητας. 
Τα κοινωνικά δίκτυα 
έχουν πολλές λειτουρ-
γίες. Το Instagram κυ-
ρίως βασίζεται στις 
φωτογραφίες, γι αυτό 
και οι κυριότερες δυ-
νατότητες που προσφέ-
ρει το Instagram στους 
χρήστες της εφαρμογής 
είναι το: Messaging, 
Imagery Album και το 
Live streaming.

Χρειάζεται μια επιχεί-
ρηση το Instagram; 
Σε ποιό βαθμό και 
γιατί  αυτό θα βοηθή-
σει…. 

 Ένα από τα πιο 
γνωστά Social Media 
στον κόσμο είναι το 
Instagram, με σχεδόν 
1 δις ενεργούς χρήστες 
το μήνα, ενώ 200 εκατ. 
χρήστες επισκέπτο-
νται καθημερινά ένα (1) 
επαγγελματικό προφίλ.
 Το Instagram, 
είναι ίσως το μόνο 
μέσο που το κοινό αλ-
ληλεπιδρά, με τις δη-
μοσιεύσεις,  με πολλές 
επισκέψεις, κάνοντας 
Instagram Stories, τόσο 
το κοινό, όσο και τα 
brands.
 Έτσι λοιπόν οι 
επιχειρήσεις έχουν την 
ευκαιρία, να κάνουν συ-
γκεκριμένα πράγματα, 
πρωτότυπα και σωστά, 
με την σωστή συχνότη-
τα όμως. Κάθε επιχεί-
ρηση επομένως  χρειά-
ζεται έναν λογαριασμό 
στο Instagram.
 Το Instagram 

ενδείκνυται κυρίως 
για επιχειρήσεις των 
κλάδων, στο χώρο 
της Μόδας, στο χώρο 
των Κοσμημάτων, στο 
χώρο του Lifestyle, και 
στον χώρο των Beauty 
Products.

Ποιοι είναι οι τρόποι 
όμως που μπορεί η 
επιχείρηση να αξιο-
ποιήσει το Instagram;

Α. Παρουσιάστε την επι-
χείρηση με δημιουργικό 
τρόπο. Πρέπει να επι-
κεντρωθεί η επιχείρηση 
στη λύση που προσφέ-
ρει. Βασικό στοιχείο για 
την επιτυχία είναι η ποι-
ότητα της εικόνας ή και 
βίντεο μέχρι 60 δευτε-
ρόλεπτα.
Β.  Αξιοποίηση των 
Instagram Stories, με 
σκοπό να δώσουν μία 
διαφορετική ματιά στα 
είδη που έχετε, αφού 
αυτά καλύπτουν όλη 
την οθόνη του κινητού. 
Τα Instagram Stories, 
διαθέτουν φίλτρα, όπου 
δίνουν μια ευχάριστη 
διάθεση στις δημοσιεύ-
σεις. Με τα κατάλληλα 
hashtags, μπορείτε να 
εμφανίζεστε σε περισ-
σότερα μέρη.
Γ.  Μεγάλη σημασία 
πρέπει να δοθεί και στο 
περιεχόμενου του κει-
μένου, όπου θα πρέπει 
να είναι περιεκτικό και 
πρωτότυπο. Το κείμενο 
πρέπει να είναι τέτοιο, 
ώστε να διεγείρει την 
περιέργεια του κοινού, 
με σκοπό να επισκε-
φτεί το web site. To 

Instagram προσφέ-
ρει την δυνατότητα να 
χρησιμοποιήσουμε την 
υπηρεσία linktree, όπου 
μπορούμε να έχουμε 
πολλαπλά links, που 
οδηγούν είτε σε blocks 
post, είτε σε υπηρεσίες 
που προσφέρει η επιχεί-
ρηση.
Δ.  Πρέπει η εταιρεία 
να κάνει έρευνα για τα 
Hashtags που την αφο-
ρούν. Κυριότερος λόγος 
είναι ο εντοπισμός του 
καταλληλότερου κοι-
νού.
Ε.  Όταν μια εταιρεία 
συνεργάζεται με άλλα 
– παρόμοια accounts με 
αυτό που εμείς διαχει-
ριζόμαστε. Βέβαια αυτό 
βοηθάει όταν αναφέ-
ρουμε την συνεργασία 
μας σε διάφορες δημο-
σιεύσεις. Μπορεί έτσι 
να αξιοποιήσεις το κοι-
νό άλλων λογαριασμών, 
αλλά και αυτόν που ήδη 
σας ακολουθούν.
ΣΤ.  Αξιοποιήστε τα 
Instagram Ads για να 
αυξήσουμε την απήχη-
ση των δημοσιεύσεων. 
Η διαδικασία έναρξης 
διαφήμισης είναι απλή. 
Σου δίνει την δυνατότη-
τα να στοχεύσεις βάσει 
κριτηρίων, όπως: δημο-
γραφικών, φύλλου και 
ενδιαφερόντων. 
Ζ.   Μπορούμε να αλ-
ληλεπιδράσουμε με το 
κοινό μας μέσω: Like, 
Comment, Follow, και 
Respond. Έτσι λοιπόν 
κάνοντας  Like, ακολου-
θήστε κόσμο, σχολιάστε 
άλλες  δημοσιεύσεις, 
και σίγουρα πρέπει να 
απαντάμε σε όσους 
απευθύνονται σε εμάς. 
Απώτερος στόχος είναι 
να δημιουργηθεί μια 
ενεργεί κοινότητα γύρω 
από τα προϊόντα που 
έχουμε.
Η.  Καταγραφή της προ-
όδου σε Engagement 
Rate & Followers. Πρέ-
πει να επικεντρωθείτε 
σε 3 ( τρείς ) μετρήσεις: 
τον αριθμό των ανθρώ-
πων που σε ακολου-
θούν, το ποσοστό του 
Engagement Rate, και 
τη είδους δημοσιεύσεις 
«αγαπά» το κοινό.

Ποια είναι όμως τα 
tips εκείνα, που θα 
ανεβάσουν στην επι-
τυχία ένα Business 
Instagram; 

 Φωτογραφίες!!
Το Instagram αποτελεί 
μια πλατφόρμα στην 
οποία η φωτογραφία 

έχει ξεχωριστό ρόλο 
και οι εταιρείες που εν-
διαφέρονται να επεν-
δύσουν στο Instagram 
πρέπει να έχουν κατά 
νου ότι ένα σημαντικό 
μέρος του budget τους 
πρέπει να πάει σε μια 
ποιοτική φωτογράφι-
ση που αναδεικνύει τα 
προϊόντα της με ελκυ-
στικό τρόπο.  

Instagram Shopping!!  
Το Instagram δίνει τη 
δυνατότητα, το κοινό 
να πραγματοποιεί τις 
αγορές του πολύ ευκο-
λότερα στην πλατφόρ-
μα μέσω των Instagram 
Shopping Posts, αλλά 

και των νέων AR φίλ-
τρων με προϊόντα. 
Πρόκειται για τις ετικέ-
τες των προιόντων στο 
Instagram που οδηγούν 
τον χρήστη  απευθείας 
στη σελίδα ώστε να δει 
περαιτέρω πληροφορί-
ες και να το αγοράσει. 
Mε τον τρόπο αυτό, οι 
followers έχουν μετα-
τραπεί σε αγοραστές 
και πολλές εταιρίες βλέ-
πουν το Instagram να 
γίνεται ένας  αποδοτι-
κός τρόπος για πωλή-
σεις. 
 
Hashtag Campaigns!! 
Τα hashtags είναι μια 
καλή ευκαιρία για ανα-
γνωρισιμότητα και 

branding ειδικά όταν 
χρησιμοποιούνται από 
τους χρήστες τους 
ίδιους.  Μεγάλα brands 
τρέχουν συγκεκριμένα 
hashtag campaigns με 
το brand τους, ενθαρ-
ρύνοντας το κοινό τους 
να αλληλεπιδράσει με 
αυτά και να γίνει μέρος 
της κοινότητάς του.  Τα 
hashtags επίσης βοη-
θούν το χρήστη να μά-
θει για την επιχείρησή 
σας και για  αυτό θα 
πρέπει να είναι στοχευ-
μένα στην τοποθεσία, 
τον κλάδο ή τις ενέργει-
ες σας. 

Instagram Stories!! 

Τα Instagram Stories 
αποτελούν ένα διαδρα-
στικό μέσο προσέλ-
κυσης της προσοχής. 
Μέσα από αυτά οι επι-
χειρήσεις μπορούν να 
προβάλλουν τα προϊ-
όντα και τις υπηρεσίες 
τους, να πουν μια ιστο-
ρία γύρω από το brand 
αλλά και να μοιραστούν 
θετικές κριτικές πελα-
τών. 

 Παναγιώτης Πυλιώτης
Διπλ. Μηχανικός  Ε.Μ.Π.

Τ. Εργαστ. Συνεργ. 
Πανεπιστημίου Δυτικής 

Αττικής

INSTAGRAM ΚΑΙ ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΕΙΣ
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Θεοτόκης
Οι κάτοικοι στη Νέα Ηρακλείτσα έχουν να δουν πολύ καιρό περιπολικό 
λόγω του… covid!

Περιφέρεια ΑΜ-Θ: 
«Έπεσαν» πρόστιμα των 300 ευρώ για μη χρήση μάσκας από 
εργαζόμενους και πελάτες καταστημάτων

Καβάλα:
5.000 ευρώ τού κόστισε η έξοδος ενώ βρίσκονταν σε καραντίνα
«Βροχή» τα πρόστι-
μα και για μη χρήση 
μάσκας από εργαζό-
μενους, πελάτες και 
ιδιοκτήτη σε κατα-
στήματα-Αναλυτικά 
τα αποτελέσματα των 
ελέγχων της Αστυνο-
μίας στην Περιφέρεια 
ΑΜ-Θ για τον περιο-
ρισμό της διασποράς 
του κορονοϊού

Εντατικοί έλεγχοι πραγ-
ματοποιούνται σε όλη τη 
χώρα από τις Υπηρεσίες 
της Ελληνικής Αστυνο-
μίας για την εφαρμογή 
των μέτρων αποφυγής 
και περιορισμού της δι-
ασποράς του κορονοϊού.
Τη Δευτέρα 20 Σεπτεμ-

βρίου 2021 πραγματο-
ποιήθηκαν σε όλη την 
επικράτεια 100.760 
έλεγχοι, από τους οποί-
ους οι 57.293 στον Διε-
θνή Αερολιμένα Αθηνών 
«Ελευθέριος Βενιζέλος». 
Βεβαιώθηκαν συνολι-
κά 304 παραβάσεις και 
πραγματοποιήθηκε 1 
σύλληψη, ως ακολού-
θως:

84 παραβάσεις για μη 
χρήση μάσκας κ.λπ. 
συναφείς παραβάσεις 
και επιβλήθηκαν 69 
πρόστιμα των 300 ευρώ 
και 15 των 150 ευρώ, 
ως ακολούθως:
19 στη Θεσσαλονίκη
19 στην Ήπειρο
12 στη  Δυτική Ελλάδα

9  στην Κρήτη
5 στην Πελοπόννησο
4 στο Βόρειο Αιγαίο
3 στη Δυτική Μακεδονία
3 στην Κεντρική 
Μακεδονία
3 στην Ανατολική 
Μακεδονία και Θράκη
3 στη Στερεά Ελλάδα
2 στη Θεσσαλία
2 στα Ιόνια Νησιά

Από την έναρξη 
εφαρμογής των νέων 
μέτρων (7 Νοεμβρίου 
2020) έχουν βεβαιωθεί 
συνολικά 68.874 
ομοειδείς παραβάσεις 
και επιβλήθηκαν 65.928 
διοικητικά πρόστιμα των 
300 ευρώ και 2.946 των 
150 ευρώ.

Αναλυτικά τα αποτε-
λέσματα των ελέγ-
χων της Ελληνικής 
Αστυνομίας για την 
εφαρμογή των μέ-
τρων αποφυγής και 
περιορισμού της δια-
σποράς του κορονοϊού 
Covid-19 την Πέμπτη 
23 Σεπτεμβρίου 2021

Εντατικοί έλεγχοι πραγ-
ματοποιούνται σε όλη τη 
χώρα από τις Υπηρεσίες 
της Ελληνικής Αστυνο-
μίας για την εφαρμογή 
των μέτρων αποφυγής 
και περιορισμού της δι-
ασποράς του κορονοϊού 
Covid-19.

Την Πέμπτη 23 Σεπτεμ-
βρίου 2021 πραγματο-
ποιήθηκαν σε όλη την 
επικράτεια 96.382 έλεγ-

χοι, από τους οποίους 
οι 55.429 στον Διεθνή 
Αερολιμένα Αθηνών 
«Ελευθέριος Βενιζέλος». 
Βεβαιώθηκαν συνολι-
κά 321 παραβάσεις και 
πραγματοποιήθηκαν 3 
συλλήψεις, ως ακολού-
θως:

103 παραβάσεις για μη 
χρήση μάσκας κ.λπ. συ-
ναφείς παραβάσεις και 
επιβλήθηκαν 99 πρόστι-
μα των 300 ευρώ και 4 
των 150 ευρώ, ως ακο-
λούθως:

22 στη Θεσσαλονίκη
18 στην Ήπειρο
18 στο Βόρειο Αιγαίο
10 στη Δυτική Ελλάδα
 9 στη Δυτική Μακεδονία
6 στην Κρήτη
5 στην Πελοπόννησο

5 στη Στερεά Ελλάδα
4 στην Κεντρική Μακε-
δονία
3 στη Θεσσαλία
3 στην Ανατολική Μακε-
δονία και Θράκη
Από την έναρξη εφαρμο-
γής των νέων μέτρων (7 
Νοεμβρίου 2020) έχουν 
βεβαιωθεί συνολικά 
69.151 ομοειδείς παρα-
βάσεις και επιβλήθηκαν 
66.189 διοικητικά πρό-
στιμα των 300 ευρώ και 
2.962 των 150 ευρώ.

41 παραβάσεις για περι-
ορισμό μετακίνησης με 
επιβολή ισάριθμων προ-
στίμων των 300 ευρώ, 
ως ακολούθως:

11 στην Κεντρική Μακε-
δονία
11 στη Αττική

5 στην Ήπειρο
5 στο Βόρειο Αιγαίο
5 στην Πελοπόννησο
4 στην Ανατολική Μακε-
δονία και Θράκη

Από την έναρξη 
εφαρμογής του μέτρου 
(7 Νοεμβρίου 2020) 
έχουν βεβαιωθεί 
συνολικά 195.273 
ομοειδείς παραβάσεις.

177 παραβάσεις 
και 3 συλλήψεις για 
κανόνες λειτουργίας 
καταστημάτων, ιδιωτικών 
επιχειρήσεων κ.λπ. 
παραβάσεις της σχετικής 
νομοθεσίας (απαγόρευση 
λειτουργίας, μη χρήση 
μάσκας, ποσοστό τ.μ. 
επιφανείας ανά άτομο 
κ.α.).

Σε μία απίστευτη, 
ωστόσο απόλυτα ειλι-
κριν ής δήλωση προ-
χώρησε το μεσημέρι 
της Πέμπτης μέσα από 
την εκπομπή Αναλυ-
τής του ENA Channel 
με τον Απόστολο Ατζε-
μιδάκη ο γραμματέας 
της Ένωσης Αστυνο-
μικών Υπαλλήλων Κα-

βάλας Λευτέρης Θεο-
τόκης.

Όπως τόνισε ο κ. Θεο-
τόκης ο κορωνοϊός έχει 
επιφέρει πολλά προβλή-
ματα στον κλάδο καθώς 
πλέον εκτός από την 
εγκληματικότητα έχει 
επωμιστεί και τους ελέγ-
χους του covid, και τους 

ελέγχους της καραντίνας 
καθώς και τα γραφειο-
κρατικά των προστίμων.

Ο ίδιος ανέφερε μάλι-
στα χαρακτηριστικά ότι 
οι κάτοικοι σε Νέα Ηρα-
κλείτσα, Οφρύνιο και 
Ορφάνι έχουν να δουν 
πάρα πολύ καιρό περι-
πολικό, παρά το γεγονός 

ότι το περσινό καλοκαί-
ρι είχε αυξηθεί τρομερά 
η εγκληματικότητα στις 
συγκεκριμένες περιοχές 
και αυτό διότι ο αστυ-
νομικοί οφείλουν να κά-
νουν ελέγχους κατά της 
covid-19 και να ελέγ-
χουν εάν οι πολίτες που 
βρίσκονται σε καραντίνα 
είναι στις οικίες τους!
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Σπουδαία νίκη με 58-
37 πέτυχε πριν λίγες 
ώρες η ομάδα των 
Πανθήρων στην έδρα 
της ΜΕΝΤ για την 
1η αγωνιστική της Α’ 
Φάσης του Κυπέλλου 
Ελλάδας, πραγματο-
ποιώντας μια εξαιρε-
τική εμφάνιση, η οποία 
μετουσιώθηκε και στο 
τελικό αποτέλεσμα.
Έτσι οι Πάνθηρες, βρί-
σκονται στην επόμε-
νη φάση του θεσμού, 
όπου θα υποδεχθούν 
την επόμενη Κυριακή 
(03/10) τον Άρη Θεσ-

σαλονίκης στο κλειστό 
γυμναστήριο “Αλεξάν-
δρα Δήμογλου” στην 
Καλαμίτσα.

Τα δεκάλεπτα: 11-13, 
9-13 (20-26), 9-19 
(29-45), 8-13 (37-58)

 

ΤΟ ΦΥΛΛΟ ΑΓΩΝΟΣ

ΜΕΝΤ (Τζιότζιος): Κο-
γκαλίδου, Θεοδοσίου, 
Θώμογλου 1, Φειδά 
2, Τόσκα 7, Καζαντζή 
12(2), Μπάμπικερ 

5, Σιδηροπούλου 3, 
Γραμματικοπούλου, 
Μπαρμπαλιού 2, Παυ-
λάκη 5(1).

Πάνθηρες Καβάλας 
(Καρατσομπάνης): Ιω-
ακειμίδου, Φραγκάκη 
8, Κεσεσίδου 10(2), 
Τζιαμπάζη 3(1), Μου-
ταφίδου, Απούλτση, 
Γιαχολάρι 7, Κελεμένη 
15(1), Δημητρακούδη 
2, Σπανίδου 2, Πανα-
γιωτίδου 2, Τουρετζό-
γλου 9.

Με το «δεξί» στην σεζόν οι Πάνθηρες Καβάλας

Δευτέρα 27 Σεπτεμβρίου 2021

Μπάσκετ: 
Βάφτηκε «πράσινο» το Σούπερ Καπ, 92-83 ο Παναθηναϊκός τον Προμηθέα
Ο μοναδικός τίτλος 
που έλειπε από τη συλ-
λογή του, προστέθηκε 
το βράδυ της Κυριακής 
(26/9) στην τροπαιο-
θήκη του Παναθηνα-
ϊκού, μετά τη νίκη του 
στον τελικό του Σού-
περ Καπ, που φιλοξε-
νήθηκε στο κλειστό «Δ. 
Τόφαλος». 

Οι πρωταθλητές Ελ-
λάδας επικράτησαν με 
92-83 του περσινού 
κατόχου του τίτλου, 
Προμηθέα Πατρών, 
έχοντας κορυφαίο τον 
Ιωάννη Παπαπέτρου 
(20π.).

Αξίζει να σημειωθεί ότι 

είναι η 27η διαδοχική 
αγωνιστική περίοδος 
που οι «πράσινοι» κα-
τακτούν τουλάχιστον 
έναν τίτλο, κάτι που 
αποτελεί ρεκόρ. MVP 
αναδείχθηκε ο Παπα-
γιάννης.

Μετά το αναγνωριστι-
κό πρώτο δεκάλεπτο, 
ο Παναθηναϊκός βασί-
στηκε στις επιθετικές 
εμπνεύσεις του Νέ-
ντοβιτς, εκτοξεύοντας 
γρήγορα τη διαφορά 
στο +10 (33-23 στο 
12΄), έχοντας ολοκλη-
ρώσει ένα σερί 16-0, 
το οποίο είχε αρχίσει 
από την πρώτη περίο-
δο.

Οι Αχαιοί προσπάθη-
σαν να αντιδράσουν, 
αλλά οι «πράσινοι» 
βρήκαν λύσεις από 
μέση και μακρινή από-
σταση, διατηρώντας 
τη διψήφια διαφορά 
μέχρι το τέλος του ημι-
χρόνου (53-39).

Με διάρκεια σε άμυνα 
και επίθεση στην τρίτη 
περίοδο, ο Παναθηνα-
ϊκός δεν απειλήθηκε 
και μπήκε στον... επί-
λογο του αγώνα στο 
+13 (76-63). Κι ενώ 
άπαντες περίμεναν μία 
εύκολη βραδιά για την 
ομάδα του Δημήτρη 
Πρίφτη οι Πατρινοί δεν 

τα παράτησαν.

Με τον Γιαννόπουλο 
να βρίσκει ρυθμό από 
τα 6.75, ο Προμηθέας 
μείωσε σε 82-77 στο 

37΄, αλλά ο Παπαγιάν-
νης και η ψυχραιμία 
των «πράσινων» από 
τη γραμμή των ελευ-
θέρων βολών επανέ-
φεραν την τάξη στο 

ματς, με το «τριφύλλι» 
να φτάνει άνετα στην 
κατάκτηση του πρώ-
του τίτλου της σεζόν 
2021-22.

Η Ένωση επιβλήθηκε 
67-65 του Αίαντα Ευ-
όσμου με τρίποντο του 
στο τέλος και ο ΓΣΕ 
συνέτριψε με 83-39 τη 
Γέφυρα

Νικηφόρα ήταν τα φιλι-
κά παιχνίδια που έδωσαν 
το απόγευμα του Σαβ-
βάτου (25/9) οι ομάδες 
μπάσκετ της Καβάλας 
BC και τη ΓΣ Ελευθε-

ρούπολης που ολοκλη-
ρώσουν σιγά – σιγά την 
προετοιμασία τους εν 
όψει της παρουσίας τους 
στο πρωτάθλημα της Α2 
Εθνικής κατηγορίας. Η 

Καβάλα δυσκολεύτηκε 
πολύ για να καταβάλει 
την αντίσταση του σκλη-
ροτράχηλου Αίαντα με 
67-65, ενώ αντίθετα ο 
ΓΣΕ δε συνάντησε καμία 
αντίσταση από τη Γέφυ-
ρα επικρατώντας με το 
εμφατικό 83-39.

Με τρίποντο του Άρ-
μστεντ 2 δευτερόλεπτα 
πριν το τέλος!
Στο κλειστό της Καλαμί-
τσας η Ένωση έδωσε το 
πρώτο της εντός έδρας 
φιλικό μπροστά στο κοι-
νό της, και μετά από μια 
σκληρή «μάχη» με τον 
Αίαντα Ευόσμου κέρδι-

σε με 67-65. Το τελικό 
σκορ διαμορφώθηκε με 
τρίποντο του Μάλκολμ 
Άρμστεντ 2 δευτερόλε-
πτα πριν τη λήξη, κι ενώ 
ο Αίας είχε καταφέρει να 
πάρει μόλις για 2η φορά 
το προβάδισμα στο σκορ. 
Σε όλο το υπόλοιπο μέ-
ρος της αναμέτρησης το 
συγκρότημα του Νίκου 
Πενταζίδη ήταν μπρο-
στά και μάλιστα κάποια 
στιγμή ξέφυγε και με 
12 πόντους. Ο Αίαντας 
όμως με πρωταγωνιστή 
τον «μπομπέρ» Γαλανίδη 
και με συνεχόμενα τρίπο-
ντα, όχι μόνο έμεινε κο-
ντά στο σκορ, αλλά λίγο 

πριν το τέλος πέρασε και 
μπροστά με βραχεία κε-
φαλή.
Για την Καβάλα ο Άρ-
μστεντ ήταν και πάλι ο 
ηγέτης της ομάδας, ψά-
χνοντας περισσότερο την 
πάσα παρά το σουτ. Επί-
σης πολύ μαχητικός ήταν 
ο Καψαλός, ενώ ο Οκε-
γουόγεν έκανε το ντε-
μπούτο του με την ομά-
δα δείχνοντας ότι μπορεί 
να βοηθήσει κάτω απ’ τα 
καλάθια.

Τα δεκάλεπτα 
του αγώνα ήταν: 
20-11, 35-29, 
53-57 και 67-65.

Καβάλα BC–ΓΣ Ελευθερούπολης: 
Μια δύσκολη και μια εύκολη (φιλική) νίκη…



Σύμφωνα με τη διοργα-
νώτρια αρχή της Super 
League 2 το Συμβούλιο 
Εφετών θα κρίνει τελε-
σίδικα αν η Καβάλα συμ-
μετέχει τελικά στη διορ-
γάνωση - Η αναστάτωση 
στη SL2 επηρεάζει και 
τη Γ' Εθνική η κλήρωση 

του πρωταθλήματος της 
οποίας αναβλήθηκε

Το Συμβούλιο Εφετών 
θα είναι τελικά το δι-
καιοδοτικό όργανο που 
θα κρίνει αν ο ΑΟΚ θα 
συμμετέχει στο πρωτά-
θλημα της Super League 

2. Αυτό προέκυψε ως 
είδηση από την προκή-
ρυξη που απέστειλε η 
διοργανώτρια αρχή της 
SL 2 προς όλα τα σωμα-
τεία που συμμετέχουν σ’ 
αυτήν.

Η ομάδα της Καβάλας, 

όπως και αυτή της Ρό-
δου, που έχουν κερδίσει 
τις υποθέσεις της ανα-
στολής της απόφασης 
της ΕΕΑ για τη χορήγηση 
του πιστοποιητικού συμ-
μετοχής, θα συμμετέχει 
μεν στην κλήρωση του 
πρωταθλήματος που θα 
γίνει το βράδυ της Τρί-
της 28/9 στο Γκολφ της 
Γλυφάδας, ωστόσο όπως 
επισημαίνεται το αν θα 
συμμετέχει και στους 
αγώνες θα κριθεί από το 
Συμβούλιο των Εφετών.

Αναλυτικά η ανακοίνωση 
της SL 2 αναφέρει σχε-
τικά:

«Σας ενημερώνουμε ότι 
η συμμετοχή της ΠΑΕ 
Ένωση Ασπροπύργου 
τελεί υπό την χορήγηση 
του σχετικού πιστοποι-
ητικού συμμετοχής από 
την ΕΕΑ. Επίσης, η ΠΑΕ 
Ρόδος και η ΠΑΕ Κα-

βάλα έχουν προσφύγει 
στο Διοικητικό Εφετείο 
Αθηνών ζητώντας την 
αναστολή εκτέλεσης των 
αποφάσεων της ΕΕΑ με 
την οποία δεν χορηγήθη-
κε βάσει του άρθρου 77 
παρ.3 του Ν 2725/99 πι-
στοποιητικό συμμετοχής 
στο πρωτάθλημα Super 
League 2 αγωνιστικής 
περιόδου 2021-22.

Στις παραπάνω ΠΑΕ έχει 
χορηγηθεί από το Διοι-
κητικό Εφετείο Αθηνών 
προσωρινή διαταγή για 
τη συμμετοχή τους στην 
κλήρωση του πρωταθλή-
ματος όχι όμως και στην 
διοργάνωση του πρωτα-
θλήματος. Η παραπάνω 
προσωρινή διαταγή ισχύ-
ει μέχρι την έκδοση των 
αποφάσεων του Συμ-
βουλίου Εφετών επί των 
αιτήσεων αναστολής που 
εκκρεμούν…».

Αναβλήθηκε η κλήρωση 
της Γ’ Εθνικής

Εν τω μεταξύ όλη αυτή 
η αναστάτωση που επι-
κρατεί στη Super League 
2, επηρεάζει και μάλι-
στα σημαντικά και την Γ’ 
Εθνική που δεν μπορεί 
να ξεκινήσει αν δεν ξε-
καθαρίσει το τοπίο στην 
παραπάνω κατηγορία. 
Γι’ αυτό το λόγο λοιπόν 
αποφασίστηκε να ανα-
βληθεί η κλήρωση της 
διοργάνωσης που αρχι-
κά είχε οριστεί για την 
Πέμπτη 23/9 και στη συ-
νέχεια μετατέθηκε για τη 
Δευτέρα 27 του μηνός.

Μετά από αυτή την εξέ-
λιξη θεωρείται δεδομένο 
ότι θα αλλάξει και ο προ-
γραμματισμός για την 
έναρξη του πρωταθλή-
ματος, με τη σέντρα να 
ορίζεται για την Κυριακή 
3 Οκτωβρίου.
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ΠΑΕ ΑΟ Καβάλα 1965: Θα συμμετέχει κανονικά στην κλήρωση. 
Στο πρωτάθλημα όμως… παίζεται!

Ξεκίνησαν οι επαφές του ΑΟΚ με ποδοσφαιριστές για την στελέχωση 
του ρόστερ

Σήκωσαν τα μανίκια» και 
ξεκίνησαν τις επαφές στο 
στρατόπεδο του Α.Ο Κα-
βάλα ώστε να ξεκινήσει 
η στελέχωση του αγω-
νιστικού τμήματος ενό-
ψει της νέας σεζόν στην 
Superleague 2 μετά και 
την χθεσινή απόφαση 
που έγινε γνωστή από το 
Διοικητικό Εφετείο Αθη-

νών, που δικαιώνει σε 
πρώτη φάση την Καβα-
λιώτικη ΠΑΕ.

Σύμφωνα με πληροφο-
ρίες, μέσα στις επόμενες 
μέρες αναμένονται συ-
ναντήσεις με ποδοσφαι-
ριστές που πρόκειται να 
στελεχώσουν το ρόστερ 
της νέας ομάδας υπό την 

τεχνική ηγεσία του Σάκη 
Παπαβασιλείου. Μάλι-
στα υπάρχουν επαφές 
με ποδοσφαιριστές εκτός 
Ελλάδας, φυσικά προέ-
χει να δοθεί η ζητούμενη 
παράταση μεταγραφών 
από την ΕΠΟ κάτι το 
οποίο θεωρείται τυπική 
διαδικασία.

Τέλος, μέσα στις επό-
μενες ημέρες ο Κανα-
δός επιχειρηματίας, 
Alexander Haditaghi 
αναμένεται να βρεθεί και 
πάλι στην πόλη μας ώστε 
να ολοκληρώσει την δι-
αδικασία απόκτησης του 
πλειοψηφικού πακέτου 
της ΠΑΕ Α.Ο Καβάλα 
1965.

Το πρόγραμμα της πρεμιέρας της Α’ Κατηγορίας της ΕΠΣ Καβάλας
Στην μάχη του πρωτα-
θλήματος ρίχνονται αυτό 
το Σαββατοκύριακο οι 14 
ομάδες της Α’ Κατηγορί-
ας της ΕΠΣ Καβάλας.
Στο πρόγραμμα ξεχω-
ρίζει το τοπικό ντέρ-
μπι ανάμεσα σε Ορφέα 
Ελευθερούπολης και Βυ-
ζάντιο Κοκκινοχώματος 
αλλά και το παιχνίδι ανά-

μεσα σε Δόξα Θεολόγου 
και Βύρωνα Καβάλας το 
οποίο θα διεξαχθεί το 
απόγευμα της Τετάρτης 
μετά από σχετικό αίτημα 
που κατατέθηκε στην δι-
οργανώτρια αρχή.
Τέλος ρεπό έχει ο Άρης 
Πρίνου.

Α’ ΚΑΤΗΓΟΡΙΑ ΕΠΣΚ – 
1Η ΑΓΩΝΙΣΤΙΚΗ
ΣΑΒΒΑΤΟ – 25/09/2021 
(16:00)

Δόξα Αμυγδαλεώνα-Αε-
τός Οφρυνίου
Κεραυνός Ελευθερών-
Άρης Ζυγού
Βρασίδας Ν. Περάμου-
Αναγέννηση Λιμεναρίων

Άρης Πηγών-Ένωση 
Παγγαιϊκού Δρυάδας

ΚΥΡΙΑΚΗ – 26/09/2021 
(16:00)

Ορφέας Ελευθερούπο-
λης-Βυζάντιο Κοκκινο-

χώματος

TETAΡΤΗ – 29/09/2021 
(16:00)
Δόξα Θεολόγου-Βύρω-
νας Καβάλας

Ρεπό: Άρης Πρίνου


